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TONI R IF E U
Bivši župan občine 

Gornji Grad
Največji problem je, da so v Smreki 

lastniki pasivni in da vsa leta iz Smreke 
jemljejo, kolikor se pač da, ne vlagajo pa 

nič. Žalostno je, da se v tej Smreki 
pojavljajo ljudje, ki so z lesno industrijo 
povezani tudi v Nazarjah. Dolgoročno 

nimata prihodnosti ne Smreka ne 
nazarska lesna industrija, predvsem 

zaradi lastniških razmerij, ki so neugodna, 
saj lastniki ne vidijo, kako bi te stvari rešili.
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S k u p a j s m o  d o s e g l i  ž e  veliko, 
g r e m o  sk u p a j n ap rej!

P O S L U Š A J T E  N A S  -  I Z V E D E L I  B O S T E  V E Č

RADIO GO LD I
S a v i n j s k i  v a i

W W W 106,2 Mhz

m A  m a m a  ■ s t a r i  « r a m s
V kabelskih sistemih po Zgornji Savinjski dolini na 90.3 MHz | |

KMETIJSKA
DOLINA z.o.o., 

d re  svobode

\roOEM© to \roOtosfi,

N a š e  p o s l o v a l n i c e :
- Km etijska trgovina Šm artno bo Paki, 

tel: 896 52 52 ali 051 317 024
- Trgovsko prodajni cen ter  Šoštanj, 

tel: 898 49 88 ali 031 359 069 - NOVO
- K m etijska trgovina Velenje, 

tel: 897 28 30 ali 051 353 783

Iskrena hvala tudi vsem tistim, ki ste me ves čas 
volilne kampanje spodbujali, mi stali ob strani in 

mi pomagali do končne zmage.

Trdno verjamem v naš prihodnji razvoj in sem 
prepričan, da bomo z vztrajnim delom in 

sodelovanjem dosegli vse v volilnem programu 
zastavljene cilje.

; Nazarje

U g o d n a  p o n u d b a  m i n e r a l n i h  g n o j i l :

KAN 2 7  % N + 4 ,8  M gO  . . .  2 .1 9 5 ,0 0  S IT /k o m
N PK  10:25:0 ..........................  1 .8 5 0 ,0 0  S IT /k o m
N P K  15:15:15 ..........................  2 .1 5 0 ,0 0  S IT /k o m
N PK  6:12:24  ............................ 2 .0 8 0 ,0 0  S IT /k o m

C e n e  v e lja jo  d o  p r o d a je  z a lo g !

K m e t i js k a  z a d ru g a  Š a leška  d o l in a  
z v a m i in  za vas

TL0RITVE1N1REV0MVH

Zadruga mozirje

VSE ZA KOLINE
PC Ljubija, 837-07-86,837-07-82 
Železnina Luče, 584-40-24 
Železnina Radmirje, 838-80-43



KNJIŽNICA
S I M I T r e t j a  s t r a n

Čas potem
Zdaj ko so lokalne volitve v celoti za nami, 

se bo življenje v Sloveniji vsaj za nekaj časa 
vrnilo v ustaljene tokove. Kmalu se bo 
začela predpraznična mrzlica, ki bo nato 
trajala vse do izteka novoletnih praznikov, 
v letu 2007  pa nas čakajo predsedniške 
volitve in že zdaj je jasno, da bo predvolilna 
kampanja trajala bistveno dlje kot uradno 
določenih trideset dni.

Volitve na tak ali drugačen način vplivajo 
tudi na gospodarstvo, kar lahko opazimo tako 
na državnem kot na lokalnem nivoju. 
Pogajanja med socialnimi partnerji so (tudi) 
zaradi predvolilnih napetosti nekoliko 
zastala, v Gornjem Gradu pa so zaradi poraza 
dosedanjega župana Tonija Riflja pod vpra
šajem nekateri ključni razvojni projekti.

Da bi pojasnil ozadje teh dogodkov, je Toni 
Rifelj sklical novinarsko konferenco, na 
kateri je med drugim zavrgel očitke o visoki 
zadolženosti občine in domnevnih nepra
vilnostih. Menim, da sedaj novemu 
gornjegrajskemu županu Stanku Ogradiju res 
ne preostane drugega, kot da s pomočjo 
strokovne institucije temeljito prevetri 
občinske finance in na ta način pride do

jasnega odgovora, kaj je res in kaj ne. Če se 
bo v tej fazi zanašal le na besede ene ali druge 
strani, si bo storil medvedjo uslugo, to pa se 
mu lahko v prihodnje še kako maščuje.

Zdaj že bivši župan občine Gornji Grad Toni 
Rifelj je v prejšnji številki v pismih bralcev 
nanizal kopico očitkov na račun novinarja 
Edija Mavriča -  Savinjčana in nenazadnje tudi 
na račun našega medija ter mene kot 
odgovornega urednika. Ker Edi Mavrič 
pripravlja svoj odgovor za prihodnjo številko 
Savinjskih novic, želim sam k temu dodati le 
naslednje.

V komentarjih, ki jih piše Edi Mavrič, nisem 
nikoli zaznal tendence po osebnem 
obračunavanju, pač pa kritičen in seveda 
oseben pogled na zadeve, ki so se odvijale v 
določenem okolju. Pričakujem, da bo njegov 
pogled enako kritičen tudi sedaj, ko na 
županskem stolčku v Gornjem Gradu sedi 
njegov donedavni gledališki kolega. V 
nasprotnem primeru bo ukora, ki ga je 
omenjal v zadnjem stavku komentarja v 43. 
št. Savinjskih novic, deležen sam.
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ZA K O N  0  D E L O V N IH  R A Z M E R JIH

S o c i a l n i  p a r t n e r j i  n e  p r i d e j o  d o  s p o r a z u m a
V začetku prejšnjega tedna so se nadaljevala pogajanja med vlado, 

delodajalci in sindikati glede sprememb Zakona o delovnih razmerjih. 
Socialni partnerji ne najdejo skupnega jezika, nasprotujejo si v več 
pomembnih točkah. Nobena stran ni pripravljena popustiti pri odpoved
nih rokih in odpravninah, nestrinjanja se poglabljajo še glede sprememb 
odmora za malico, dodatka na delovno dobo in regresa. Vlada s svojimi 
predlogi, ki jih vrže na mizo tik pred pogajanji, vsekakor ne pomaga do 
hitrejše rešitve nastalih problemov.

PREMALO ZA ENE JE PREVEČ ZA 
DRUGE

Trenutno najbolj delikatne točke 
pogajan j so odpovedni roki in 
odpravnine, za katere delodajalci 
menijo, da so največja ovira pri 
poskusih uvedbe prožnejšega in 
konkurenčnejšega trga dela, zavi
rajo pa tud i razvoj slovenskega 
gospodarstva. Nov predlog Minis
trstva za delo, družino in socialne 
zadeve bi odpovedne roke skrajšal 
s sedanjih 150 dni na enega do treh 
mesecev, odpravnina bi znašala

petino bruto plače, brez odprav
nine in nadom estila bi ostal de
lavec, ki bi odklonil ponujeno delo 
ali se ne bi vključil v aktivno politiko 
zaposlovanja. Do odpravnine ne bi 
bil upravičen tudi, če bi sklenil novo 
pogodbo o zaposlilvi. Odpovedni 
rok od enega do treh mesecev bi 
veljal, če bi pogodbo o zaposlitvi 
odpovedal deloda ja lec, enom 
esečni pa, če bi to storil delavec. Na
domestila naj bi ostala enaka - po 
prejšnjem predlogu bi se zvišala za 
deset odstotkov.

SPLETNA ANKETA NA www.savinja.com

Ali menite, da ima vlada upravičene razloge, da ne 
podpre predlog za brezplačne vrtce?

Večina anketirancev meni, da vlada nima posebnih razlogov 
zaradi katerih bi zavirala uvedbo brezplačnih vrtcev.

Da

Pogajanja med vlado, delodajalci in sindikati so praktično večna, vas pa 
vabimo, da v spletni anketi odgovorite na vprašanje, ali Ministrstvo za delo, 
družino in socialne zadeve s svojim ravnanjem bolj zastopa delavce ali bolj 
delodajalce? Vaš odgovor nam lahko zaupate v anketi, ki jo objavljamo na 
spletni strani www.savinja.com. Glasovanje bo potekalo do vključno torka,
21. novembra 2006. Rezultate glasovanja bomo objavili v prihodnji številki 
Savinjskih novic.

Naša anketa
Plačani odmor in regres za malico - 
da ali ne?

Razmere na trgu dela in konkurenčnost podjetij v Sloveniji so se 
bistveno spremenile. Številna podjetja svojo proizvodnjo ali dele proiz
vodnje selijo v države, kjer je delovna sila cenejša. V obravnavi je Zakon 
o delovnih razmerjih, ki pa bi po vnešenih spremembah prinesel 
bistveno poslabšanje pravic delavcev. Kot kaže, se kopja zopet lomijo 
na plečih delavcev, ki vedno potegnejo "ta kratko". Že tako slab socialni 
položaj delavcev se bo, kot kaže, še slabšal.

Marija Janžovnik, Mozirje
Vse to, kar se sedaj dogaja, ko želijo z zakonom 

ukiniti odmor in regres za malico, ni pravilno. De
lavec, ki dela za strojem osem ur, se mora tudi 
spočiti in seveda tudi najesti. Drugače mu pade 
storilnost. Dodatek na delovno dobo pa je stimu
lacija tistim, ki so vložili že veliko svojega truda v 
razvoj podjetja in slovenskega gospodarstva nas

ploh. Pripomogli so k temu, da seje delovno okolje razvijalo. Odpravnine 
bi morale biti za vse enake. Ne zdi se mi prav, da direktor, ki vodi neko 
podjetje slabo, dobi visoko odpravnino, delavec pa, k ije  zaradi njegovih 
odločitev na cesti, ostane celo brez nje.

Dominik Miklavc, Mozirje 
V kolikor bi ukinili regres za malico in povračilo 

potnih stroškov, bi potem te zneske morali vnesti v 
osnovno plačo. Tako bi bile naše plače primerljive 
z evropskimi. S polurnim odmorom za malico, ki bi 
ga vzeli delavcem, verjetno ne bi rešili našega gos
podarstva. Čeprav je to nekaj več kot osem ur na 
mesec, bi odmor moral ostati. Kar pa se dodatka 
na delavno dobo tiče, ne razmišljam, imam to srečo, da sedaj lahko živim 

j od minulega dela.

Jure Dobovičnik, Ljubno ob Savinji
Pri delovni dobi bi bilo potrebno gledati objek- 

\ tivno vse ljudi. Tisti, ki ima več delovne dobe, že ima 
določene izkušnje, ki jih v delo vnaša, ima zato večje 

i i  bonitete, kot tisti, ki je šele na začetku svoje kar- 
' w  iere, saj je že nekaj naredil, bodisi za gospodarstvo 

É^> p 2  ali negospodarstvo. Regres in odmor za malico 
m orata vsekakor ostati. Odpravnine bi se de

lavcem morale zvišati, saj so pogosto vir preživetja za čas, ko ljudje iščejo 
novo službo.

Jože Matko, Varpolje
Vse to, kar se sedaj dogaja delavcem, se mi zdi 

grozno. Sam sem, kot kaže, imei srečo, da sem 
lahko delal v preteklem sistemu, ko smo bili do 
vsega tega upravičeni. Prav tako  sem bil v 
državnem podjetju in ne v zasebnem, kjer pogos
to maksimalno izkoristijo svoje zaposlene. Sedaj si 
ne morem predstavljati, da bi bili delavci brez re
gresa in odmora za malico.

Tanja Mikek, Brdo
Delam v podjetju, kjer imamo tako topel obrok in 

polurni odmor. In to mislim, da mora ostati. Tudi do
datek na delovno dobo mora biti, saj bolj kot so de
lavci s ta rijim  pada storilnost in z dodatkom neka
ko uspevajo to razliko pokriti.

Milena Momčilovič,
Loke

Že tako smo opeharjeni vsepovsod, da pa nam 
vzamejo še polurni odmor in regres za malico, ki 
smo ju  imeli toliko let, mi ni všeč. Kar pa se dodatka 
na delovno dobo tiče, so izkušnje tiste, kijih  mora
mo vedno upoštevati, zato se dodatek ne sme 
ukiniti.

Pripravila: Marija Sukalo, foto: Ciril M. Sem



Ponujeni predlog sindikatom nika
kor ne ustreza, do njega so skeptič
ni tudi delodajalci. Minister Drobnič 
je po neuspelih pogajanjih obtožil 
sindikate, da se sploh ne trudijo za 
ohran jan je  in kre iran je  novih 
delovnih mest, gledajo le na odprav
nine, kar pa ni delovanje v največjo 
korist delavcev. Sindikalni pogajal
ci mu vračajo klofuto s primerjavo 
odpravnin menedžerjev in članov 
raznih uprav te r odpravn in  de
lavcev. Prvi prejmejo izredno visoke 
odpravnine že po nekaj mesecih 
dela, drugi si bodo z njim i lahko 
pomagali le bore malo tudi po de

setletjih delovne dobe. Da v ponu
jenem dogovoru ni prave pravice, 
se strinjajo tudi delodajalci. Le da na 
stvar gledajo s popolnoma druge
ga vidika. Tisto, kar sindikalisti vidijo 
kot premalo, delodajalci vidijo kot 
preveč. Tako naj bi »previsoke« 
odpravnine delavce le demotivirale 
pri iskanju nove službe.

OMEJILI ZAPOSLOVANJE ZA 
DOLOČEN ČAS

K sreči ali nesreči, odvisno od tol
mačenja novih sprememb, social
ni partnerji ne stojijo strogo vsak na 
svojem bregu pri vseh spremem
bah zakona o delovnih razmerjih.

Tako s 1. januarjem  prihodnjega 
leta stopa v veljavo določilo zakona 
o delovnih razmerjih, ki delodajalce 
omejuje pri sklepanju zaporednih 
pogodb o zaposlitvi za določen čas 
z istim delavcem in za isto delovno 
mesto. Pogodbe za določen čas se 
sicer lahko sklepajo le za primere 
nadom eščanja začasno odsot
nega delavca, za začasno pov
ečan obseg dela, za opravljanje 
sezonskega dela in podobne za
časne potrebe po več delavcih. S 
prihodnjim  letom za tovrstno sk
lepanje pogodb velja, da delodaja
lec istemu delavcu, ki opravlja isto

delo, ne more pogodbe za določen 
čas podaljšati večkrat zapored, 
obdobje trajanja pogodbe pa se s 
treh let skrajšuje na dve leti. Takšna 
časovna omejitev se za deloda
jalce, ki zaposlujejo do deset ljudi, 
uveljavlja šele z letom 2010.

Pred socialnimi partnerji in vlado je 
torej še veliko dela, nestrinjanja se 
stopnjujejo, žal pa se pri tem prema
lo misli na tiste, ki se jih omenjeni za
kon najbolj tiče. Naj si delavci želijo 
ali ne želijo sprememb, stagniranje v 
tako pomembnih točkah zagotovo 
ne prinese nobene koristi.

Tatiana Golob

LO K A LN E V O L IT V E  2 0 0 6

O b č i n o  N a z a r j e  b o  š e  n a p r e j  v o d i l  I v a n  P u r n a t
V drugem krogu županskih volitev je  v občini Nazarje slavil neodvisni 

kandidat Ivan Purnat. Volivci so mu namenili 6 6 ,02  odstotka glasov, 
njegova protikandidatka Irena Praznik iz Slovenske demokratske stranke 
(SDS) pa je prejela 3 3 ,98  odstotka glasov. Volitev se je udeležilo 57,95  
odstotka volilnih upravičencev, kar je nekoliko manj kot v prvem krogu, ko 
je na volišče prišlo 6 3 ,02  odstotka volivcev.

Ivanu Purnatu so najvišjo podpo
ro namenili volivci v Šmartnem ob 
Dreti, saj je  od 361 udeležencev 
zanj glasovalo kar 273  oziroma 
75,62 odstotka. Purnat je tudi sic
er dobil višjo podporo od Prazniko
ve na treh od skupaj štirih volišč v 
občini. Kandidatka SDSje dobila viš
jo  podporo na volišču v nazorskem 
domu kulture, kjer je zanjo volilo 
173 volilnih upravičencev oziroma 
dva več kot za aktualnega in tudi

bodočega župana.
Ivan Purnat seje takoj po razgla

sitvi neuradnih rezultatov volitev v 
kratki izjavi za Savinjske novice za
hvalil vsem , ki so g lasova li za 
n jegovo ponovno izvolitev. Po 
njegovem so ljudje analizirali pre
teklo delo in na podlagi predstav
ljenega programa ocenili, da mu je 
vredno zaupati še četrti mandat. 
Stari-novi župan občine Nazarje si 
obeta sodelovanja z vsemi, ki imajo

Ivan Purnat: »V najkrajšem času 
želimo urediti obrtno cono in 

zagotoviti pogoje za ustvarjanje
novih delovnih mest.«

(foto: EMS)

radi občino in ji želijo razvojno us
pešnost.

»Občinskemu svetu bom predla
gal sprejem štiriletnega programa, 
katerega bom o uresn ičevali s 
skupnimi močmi. Da bi pridobili čim 
več državnih in evropskih sredstev, 
bo potrebno pritegniti k sodelovan
ju  še druge strokovnjake. V najkra
jšem  času želimo urediti obrtno 
cono in zagotoviti pogoje za uslvar- 
janje novih delovnih mest. Kvalitetna 
delovna mesta rabimo ne samo v 
gospodarstvu, am pak tudi v ne
gospodarstvu,« je še dejal novoiz
voljeni župan, ki se zaveda, da je 
volilni rezultat priznanje za minulo 
delo in seveda obveza za še boljše 
delo v naslednjih štirih letih.

Savinjčan

U R E D IT E V  T R Š K E G A  JE D R A

K r o ž i š č e  t u d i  v  s a m e m  « e n t r a  M o z i r j a
Delavci podjetja Mins No.l so pretekli teden pričeli z urejanjem mozir

skega trškega jedra. Projekt bo izveden v dveh fazah. Prva predvideva 
ureditev dodatnih parkirnih prostorov za mozirskim kulturnim domom, 
prometno ureditev tega območja, gradnjo pločnikov do cerkvenega obz
idja in gradnjo manjšega krožišča pred Optiko Likeb.

Mozirjani so se s pričetkom del že 
sreča li, saj je  cesta m im o kul
turnega doma, ki povezuje Savin
jsko in Šmihelsko cesto, od pretek
lega tedna zaprta. Na tem mestu 
potekajo intenzivna zemeljska dela, 
cilj katerih je razširitev cestišča in s 
tem odprava ozkega grla med kul
turnim domom in Grabnerjevo hišo. 
Hkrati delavci napeljujejo potrebne 
komunalne vode in odvažajo mate
rial z območja, na katerem bo zgra
jen ih  okoli 30  novih park irn ih

prostorov. Zaključek omenjenih del 
je predviden v aprilu prihodnje leto, 
sam a cesta m im o kulturnega 
doma pa naj bi bila usposobljena že 
v mesecu dni.

Projekt v parih tednih predvideva 
popolno zaporo glavne ceste med 
kaplanijo in Grabnerjevo hišo. V 
času zapore bodo delavci izvajal
skega podjetja popolnoma obnovi
li križišče pred že omenjeno optiko, 
kjer bo nastalo krožišče, poleg mos
tu preko Trnave pa bodo zgradili do

Prva faza urejanja trškega jedra bo zaključena predvidoma 
aprila 2007 (foto: Benjamin Kanjir)

daten mostiček, ki bo om ogočil 
g radn jo  p ločnika. Seveda bodo 
datumi izvedb odvisni od vremen
skih razmer, ki pa gredo izvajalcem 
trenutno dobro na roke.

V teh dneh se zak ljuču je  tud i

komunalno urejanje Krahelnove- 
ga. Lastniki parcel bodo lahko že v 
prihodnjih dnevih zavihali rokave in 
pričeli z individualno gradnjo stano
vanjskih objektov.



Županja Anka Rakun (v sredini) bo vodila občino Ljubno že četrti mandat (foto: EMS)

O B Č IN S K I S V E T  L JU B N O

Č e t r t i  m a n d a t  

A n k e  R a k u n
Po poročilu o izvedbi volitev za županjo in občin

ski svet, ki ga je podal predsednik občinske vo
lilne komisije Božidar Blagovič, so ljubenski svet
niki potrdili mandate in imenovali komisijo za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Petč
lansko komisijo, v kateri so Iztok Podkrižnik, 
Stanko Zagožen, Ana Kladnik in Anton Špeh, bo 
vodil Primož Budna.

Občina Ljubno je med vsemi zgornjesavinjski- 
mi prva, kije že na prvi seji novoizvoljenega občin
skega sveta dobila podžupana. Županja Anka 
Rakun seje namreč odločila, da bo to funkcijo še 
naprej opravljal dosedanji podžupan Stanko

Zagožen. Po slovesni zaobljubi županje Anke 
Rakun, da bo delala po najboljši vesti in skladno z 
zakonodajo za dobrobit vseh občanov, je novoiz

voljene občinske svetnike seznanila z nalogami 
in načinom delovanja občinskega sveta.

Savinjčan

O B Č IN S K I S V E T  LU ČE

P r v a  s e j a  l u č k i h  s v e t n i k o v

Lučki župan Ciril Rose (v sredini) napoveduje, da bo skupaj z občinskim svetom in tajnikom 
Davidom Špehom (skrajno desno) pisal zgodbo o uspehu lučke občine (foto: EMS)

Občinski svet občine Luče se je v novi ses
tavi sestal na prvi konstitutivni seji. Poročilo 
občinske volilne komisije o izidu lokalnih volil
nih rezultatov je  podala predsednica volilne 
komisije Marija Štebe. V naslednjih štirih letih 
bo občino še naprej vodil dosedanji župan Ciril 
Rose.

Potem ko so svetniki potrdili lastne mandate in 
se seznanili z izvolitvijo župana so z sedmimi glas
ovi za imenovali tudi komisijo za mandatna vpraš- 
anja, volitve in imenovanja v sestavi Matjaž 
Pečovnik, Jernej Plankl, Ivan Brunet, Tomaž Rob
nik in Blaž Voler. Župan Ciril Rose, ki bo funkcijo 
še naprej opravljal profesionalno, je obljubil poš
teno delo z željo, da bi dobro sodelovali v dobro
bit občanov.

Savinjčan

L JU B N O  O B  S A V IN JI

P o d p l a n i n c e m  s o  s e  u r e s n i č i l e  s a n j e
Na marfinovo soboto je  bilo v zaselku Planina 

pod strmim pobočjem Komna po dolgem času 
zopet veselo. Pred enajstimi leti, ko je bil iz Rastk 
proti Planini asfaltiran prvi odsek ceste, se je  
domačinom zdelo, daje asfaltna prevleka ostale
ga dela ceste do oddaljenih kmetij možna samo 
v sanjah. Tako nekako je v pozdravnem govoru 
p riso tn im  razgrn il občutke  d om a čin ov  ob 
otvoritvi sedanjega moderniziranega cestnega 
odseka njihov predstavnik Uroš Krajnc.

Z dobro voljo in plodnim sodelovanjem med 
ljudmi so tudi sanje uresničljive, dokaz je  prav 
sobotno odprtje kar 2.800 m dolgega asfaltnega 
odseka od Mlinarja do Tratnika. Preko 90 mili
jonov tolarjev »težka« investicija je bila realizira
na po zaslugi domačinov, Občine Ljubno in ob

finančni pomoči države. Levji delež pri realizaciji 
projekta so doprinesli domačini, ki so s svojim 
delom in pridobljenimi sredstvi zagotovili več kot 
polovico omenjenega zneska.

Ljubenska županja Anka Rakun je pohvalila 
delo domačinov in kotzanimivost dodala, da je to 
najvišje ležeča asfaltirana cesta v občini. Varno 
pot je vsem, ki bodo koristili obnovljeno cestno 
povezavo z dolino, zaželel tudi ljubenski župnik in 
dekan Martin Pušenjak, ki je  obnovljeno cesto 
blagoslovil.

Franjo Atelšek

Cesto sta predala namenu Branko Krajnc in 
županja Anka Rakun (foto: Franjo Atelšek)



O B Č IN S K I S V E T  M O Z IR JE

S m e l o

z a s t a v l j e n i

n a č r t i
Preteklo sredo je  v sejni sobi občine Mozirje 

potekala konstitutivna seja občinskega sveta, na 
kateri so potrdili mandate svetnikom in županu. 
Do potrditve mandata županu Ivanu Suhover- 
šniku je  sejo vodil najstarejši svetnik Peter Širko 
(Usta za Mozirje). Predsednica občinske volilne 
komisije Janja Port je podala poročilo občinske 
volilne komisije o izidu lokalnih volitev, nakar so 
svetniki imenovali komisijo za mandatna vpraš
anja, volitve in imenovanja.

Petčlansko komisijo bo, na podlagi dogovora 
predstavnikov vseh v občinskem svetu zasto
panih strank in list, vodil Jakob Presečnik (SLS), 
poleg njega pa so v njej še Jožef Jelen (SDS), 
Peter Goltnik (Lista prihodnosti), Vida Petrovič 
(NSi) in Peter Širko (Lista za Mozirje). Stari-novi 
župan Ivan Suhoveršnikje na kratko predstavil

Župan občine Mozirje Ivan Suhoveršnik (prvi z leve) s predstavnikoma občinske uprave in 
občinskim svetom, ki šteje po novem samo 13 članov (foto: EMS)

delo občine v preteklem mandatnem obdobju in 
nanizal načrte za prihodnja štiri leta, ki so, tako 
Suhoveršnik, ob dobrem sodelovanju vsekakor 
uresničljivi.

Na prvem mestu je izgradnja športne dvorane, 
ki naj bi bila skupaj z urejeno okolico predana 
namenu jeseni prihodnje leto. V pripravi je pro
jekt za adaptacijo šole, v tem mandatu naj bi v

Mozirju uredili tudi trško jedro in poskrbeli za var
ovana stanovanja v nekdanji občinski zgradbi, v 
kateri naj bi dobil svoj prostor tudi notariat. 
Suhoveršnik je  trdno prepričan, da bo na ob
močju Podrožnika zrasel turistični center, poleg 
tega bodo podpirali razvoj Golt in Mozirskega 
gaja ter drugih krajevnih znamenitosti.

Savinjčan

B IO  PARK N IV O  V ŽALCU

P r e k o  e n e r g i j s k i h  t o č k  d o  n a r a v n e  e n e r g i j e
Leta 2003  so v podjetju Nivo za

čeli s sanacijo degradiranega  
zemljišča ob njihovi tovarni v Vrb
ju pri Žalcu, da bi ponovno vz
postavili naravno ravnovesje v 
okolju. Delavci, ki so opravljali 
omenjena dela, so kmalu začeli 
pripovedovati o blagodejnih učink
ih, ki so jih občutili po zadrževanju 
na tem območju, prve meritve radi
estezista pa so potrdile prisotnost 
energetskih sevanj. Ideja o bio 
parku je bila rojena ...

Na podlagi rezultatov znanstvenih 
raziskav že nekaj časa vemo, da 
naše zdravje in počutje nista odvis
na le od fizičnega stanja našega tel
esa, am pak tud i od čustvenega 
mentalnega in energijskega stanja. 
S pomočjo Kirlianove kamere lahko 
nazorno vidimo, kakšno je naše en
ergijsko telo, kakšna je naša aura, še 
vedno pa je veliko neznank glede 
tega, na kakšen način lahko energi
jsko uravnovesimo svoje telo in si s 
tem zagotovimo dobro počutje in 
zdravje. Znano je, da na energijsko 
telo lahko vplivamo z meditacijo, 
sprehodi v naravi, objem anjem  
dreves, postom ...

Najbolj preprost način za

uravnovešanje energijskega telesa 
z ostalim telesom je zajemanje nar
avne energije iz energijskih točk v 
naravi. Mirovanje na energijskih 
točkah je v bistvu usklajevanje z nar
avo. Živali takšne točke najdejo

nagonsko, sodobna civilizacija pa je 
človeka skoraj povsem odtujila od 
narave in šele vzadnjem obdobju se 
spet uveljavlja spoznanje, da je 
človek del narave in da brez nje ne 
more delovati.

V bio parku Nivo v Vrbju so stroko
vnjaki odkrili številne energijske 
točke, ki se med sabo razlikujejo 
glede na učinke, kijih ima določeno 
sevanje na človeško telo. Omenjene 
točke so v parku nazorno označene

z različnimi barvami. Pri vhodu v park 
je tudi zemljevid, v katerega so na
zorno vrisane energijske točke, 
opisano pa je tudi njihovo delovanje.

Zadrževanje na zeleni točki, na 
primer, pozitivno deluje na srce,

spodnji del pljuč, kožo, roke, krvni 
obtok in krvni tlak. Zadrževanje na 
rdeči točki blagodejno vpliva na kos
ti, mišice, ožilje, živčni splet, noge in 
stopala, debelo črevo in nadled- 
vičnožlezo. Oranžna točka pozitivno 
vpliva na ledvice, mehur, črevesje, 
spolne organe in spolne žleze, rume
na točka pa na jetra, žolč, želodec, 
vegetativno živčevje in trebušno sli
navko. Na poti skozi park najdemo 
še modre, indigo, vijolične in zlate 
točke ter tudi črno točko, kjer lahko 
svoje telo energijsko razbremenimo. 
Priporočeni čas zadrževanja na eni 
energijski točki je  za odrasle 15 
minut in za otroke osem minut.

V parku z dvema jezercem a v 
sožitju živijo labodi, race in želve, 
direktor podjetja Nivo Celje Danilo 
Senic pa je na otvoritvi parka de
ja l, da si v njem že lijo  č im  več 
počasnih korakov in nasmejanih 
obrazov. Po nekaterih raziskavah 
danes ljud je  p o rab im o  kar 90 
odstotkov svoje energije, da bran
imo svoj prav, torej ni čudno, da 
v lada vsesplošno pom anjkanje 
notranje energije in da je vse dog
ajanje okoli nas pravzaprav ena 
sama bitka za energijo...

Franci Kotnik

Z umirjenim sprehodom po energijski poti skozi bio park lahko 
nadomestimo izgubljeno notranjo energijo (foto: Franci Kotnik)



N O V IN A R S K A  K O N F E R E N C A  B IV Š E G A  Ž U P A N A  O B Č IN E  G O R N JI G R AD  T O N IJ A  R IFLJA

Vprašljivo nadaljevanje nekaterih 
razvojnih projektov

Bivši župan občine Gornji Grad Toni Rifelj je  
v ponedeljek na novinarski konferenci pred
stavil svoj pogled na dosežke v minulem 12- 
letnem obdobju županovanja, še posebej pa 
seje osredotočil na ključne razvojne projekte, 
katerih realizacija bo v pretežni meri odvisna 
od odločitev novega občinskega vodstva. 
Glede na trenutno situacijo je  najbolj vprašlji
va gradnja turističnega centra Repene oziro
ma Grajskih toplic.

Rifelj je v zvezi s tem povedal, da je po dolgotra
jnem iskanju našel kupca za denacionalizirano 
zemljišče, kije bilo že leta 1996 predvideno za tur
istično dejavnost. To je bila družba Projekt iz Nove 
Gorice, kije imela za sabo tudi investitorje, vendar 
so slednji kasneje odstopili od investicije v hotelsko 
naselje z bazeni in vso infrastrukturo, zato seje Rifelj 
podal v iskanje novih investitorjev. Po dolgotrajnem 
prizadevanjujih je našel v Avstriji in nato uspel vsofi- 
nanciranje omenjenega projekta prepričati tudi 
državo oziroma ministrstvo za gospodarstvo.

Žal so se avstrijski investitorji po Rifljevem pora
zu na volitvah odločili, da od projekta odstopijo, 
razlog za to težko razumljivo potezo pa bivši gorn
jegrajski župan vidi v nezaupanju tujcev v novo 
občinsko oblast, ki je  v predvolilnem obdobju 
izražala vrsto pomislekov glede omenjenega 
projekta. Družba Projekt Nova Gorica je kot last
nik zemljišča že zaprosila Riflja, da bi skupaj sku
šali najti novega investitorja, na kar je slednji 
pristal, vendar pa se bo moralo novo občinsko 
vodstvo čim prej izreči, ali projekt Grajskih toplic 
podpira ali ne.

O AVTOKAMPU PREKŠTAN
Na podoben način je  »v zraku« tudi predvideni 

avtokamp v Prekštanu. Zgradili naj bi ga Nizozem
ci, vendar so krajani na nedavni javni tribuni izrazili 
nasprotovanje temu projektu. Investitorji so bili v 
petek na občini in opravili razgovor z novim žup
anom ter postavili rok 14 dni, v katerem želijo jas
en odgovor, ali občina oziroma občani podpirajo 
ta projekt ali ne. V kolikor bo odgovor negativen, 
nameravajo investicijo izpeljati na drugi lokaciji v 
Sloveniji. Ob tem je Toni Rifelj poudaril, da se je 
pritožba na Ministrstvo za okolje in prostor glede 
domnevno nepravilno vodenega postopka spre
jema prostorskega plana za to območje izkazala 
kot neutemeljena oziroma je bila zavrnjena.

OENGU
V nadaljevanju novinarske konference se je 

Toni Rifelj posvetil problematiki družbe za oskrbo 
s toplotno energijo Engo. Po njegovih besedah je 
bistvo težav Enga v tem, da je podjetje Smreka v

fazi priprave tega projekta navedlo letno porabo 
13 GJ toplotne energije, v resnici pa Smreka 
porabi na leto le 1,3 GJ toplotne energije, torej 
kar desetkrat manj. Smreka bi po projektni doku
mentaciji morala zagotoviti tudi svoj finančni 
delež, kar pa se nikoli ni zgodilo.

Z ozirom na velike težave pri poslovanju je  gorn
jegrajski občinski svet v prejšnjem sestavu poo
blastil župana Riflja, da najde kupca za Engo. V 
tej vlogi seje pojavila Sava Energetika, vendar je

Bivši župan Toni Rifelj je prepričan, da je 
bila občina Gornji Grad po krivici uvrščena 

med najmanj razvojno uspešne
(foto: Franci Kotnik)

občina glede na njihove pogoje odstopila od pro
daje. Rifelj je zato iskal druge možnosti in na novi
narski konferenci pokazal pismo o nameri o 
sodelovanju pri izrabi biomase za proizvodnjo 
toplotne in električne energije s podpisom gen
eralnega direktorja Holdinga Slovenske ele
ktrarne dr. Jožeta Zagožna. »HSE želi vstopiti v 
družbo Engo in zgraditi elektrarno z močjo 400 
do 600 kilovatov. S tem bi družbi Engo zagotovili 
dolgoročno delovanje, hkrati pa tudi neodvisnost 
kraja Gornji Grad od ostale dobave električne

energije,« je povedal Rifelj in dodal, da bo do 20. 
novembra pripravljen idejni projekt elektrarne in 
investicijski program, sama investicija pa naj bi 
bila izvedena v prihodnjem letu.

O SMREKI
Precej kritično je  Rifelj spregovoril o podjetju 

Smreka. 12. oktobra je  bil skupaj z direktorjem

Smreke in njihovo računovodkinjo na obisku na 
ministrstvu za gospodarstvo, »kjer je bilo jasno 
povedano, kako lahko država oziroma minis
trstvo pomaga Smreki, žal pa po mojem občutku 
Smreka nima dolgoročne vizije razvoja. Največji 
problem pa je, da so vtej Smreki lastniki pasivni in 
da vsa leta iz Smreke jemljejo, kolikor se pač da, 
ne vlagajo pa nič. Žalostno je, da se v tej Smreki 
pojavljajo ljudje, ki so z lesno industrijo povezani 
tudi v Nazarjah. Dolgoročno nimata prihodnosti 
ne Smreka ne nazorska lesna industrija, pred
vsem zaradi lastniških razmerij, ki so neugodna, 
saj lastniki ne vidijo, kako bi te stvari rešili.«

O RAZVOJNI (NE)USPEŠNOSTI
Glede lestvice uspešnosti slovenskih občin, ki 

jo  je  za časnik Finance izdelal bivši minister za 
razvoj dr. Jože P. Damijan in na kateri je  bila obči
na Gornji Grad uvrščena v zadnjo deseterico, 
je  Toni Rifelj opozoril na nerealen prikaz statis
tičn ih  podatkov, saj je  na p rim er 75  novih 
delovnih mest, ki so bila odprta v Gornjem Gradu 
z novim centrom starejših občanov, evidenti
ranih v Ljubljani, kjer je sedež družbe Deos, ki 
upravlja z omenjenim centrom. Podobno se je  
zgodilo tudi z evidenco osmih novih stanovanj, 
ki jih  je  go rn jeg ra jska  o bč ina  p rid o b ila  v 
sodelovanju s celjsko zadrugo Atrij, in so sedaj 
evidentirana v Celju.

Novtrgovski centervGornjem Gradu bo, izdano 
je že bilo gradbeno dovoljenje, nekoliko pod 
vprašajem pa je gradnja stanovanjskega nasel
ja Tičjek 2 s 17 objekti, kjer gre za privatno inves
ticijo. Kotje povedal Rifelj, se bodo prihodnji teden 
investitorji oglasili na občini in se pogovorili z 
novim vodstvom.

O DOLGOVIH
Glede domnevno visoke zadolženosti občine je 

bivši gornjegrajski župan izjavil, da ima občina le 
kredit ekološkega sklada za čistilno napravo v višini 
25 milijonov, od tega so bili trije milijoni glavnice že

odplačani, občina pa plačuje tudi obroke fi
nančnega lizinga za nabavljena vozila gornjegra
jskih in bočkih gasilcev. Res pa je, je dodal Rifelj, da 
občino kot stoodstotno lastnico podjetja Engo 
posredno bremenijo njegovi dolgovi, vendar je re
šitev tega problema predvidena v kontekstu vstopa 
HSE in izgradnje elektrarne v Gornjem Gradu.

Franci Kotnik

»HSE želi vstopiti v družbo Engo in zgraditi elektrarno z močjo 400 do 600  
kilovatov. S tem bi družbi Engo zagotovili dolgoročno delovanje, hkrati pa tudi 
neodvisnost kraja Gornji Grad od ostale dobave električne energije.«



G O R E N JE  N O T R A N JA  O P R E M A

P r i z n a n j e  z a  v r h u n s k o  o b l i k o v a n o  p o h i š t v o  n a

L j u b l j a n s k e m  p o h i š t v e n e m  s e j m u

Avon, Young in Tango, na področju 
keramike pa sta največji novosti seriji 
ploščic Zebrano in Concave, ki ju  
prav tako odlikujejo vzorci in barve iz 
šestdesetih in sedemdesetih let.

SODOBEN IN PESTER PROGRAM 
POHIŠTVA

Program pohištva, ki ga Gorenje 
Notranja oprema izdeluje v Nazarjah, 
je po novem bogatejši za dnevni sobi

Nagrajeno tehnološko središče kuhinje Gorenje Delta multicolor
(foto: Gorenje)

obroku in druženju. Izdelekje zanimiv 
tudi za ljudi, ki se želijo izkazati kot vr
hunski gostitelji, sajjim tehnološko sre
dišče v kuhinji omogoča, da se res
nično posvetijo svojim gostom,«je na

Aktualni trendi v programih notran
je opreme izvirajo iz oblikovnih po
dob šestdesetih in sedemdesetih let. 
Gorenjevi nosilki sodobnih oblikovnih 
trendov v segmentu kuhinj sta Delta

Contrast in Xenon. Prednost progra
ma Contrast je enostavno sestavljan
je. Obod je v modri barvi, prav tako 
ličnice in predali, zelo vpadljivi pa so 
moderni dodatki, kotna primer ličnice 
v barvi svetlega oreha v visokem si
ja ju . Program Xenon daje videz 
masivnega pohištva, saj so vsi obodi 
in pregrade debeline 33 mm. Izdelu
jejo ga v dveh osnovnih barvah, beli 
ali črni kombinaciji z barvo oreha, v 
obeh primerih v visokosijajni izvedbi.

Gorenje je na pohištvenem sejmu 
predstavilo tudi novo spalnico Ma
trix in prenovljeno spalnico Neja. 
Slednji so dodali nov izbor postelj in 
kotnih korpusov, spalnica Matrix pa 
izhaja iz istoimenskega programa 
dnevnih sob inje idealna za ljudi, ki 
želijo imeti v stanovanju usklajeno 
pohištvo v večih prostorih. Matrix 
izdelujejo vzanimivi svetli barvi javor
ja, vrata in predale pa je mogoče iz
brati v barvi javorja ali beli barvi visoke
ga sijaja. Velja dodati, da so medtem 
v Nazarjah bistveno povečali tovarni
ški prodajni salon pohištva in tako 
omogočili kupcem lažjo izbiro.

Franci Kotnik

E N G R O T U Š  CELJE

M e d  n a j u s p e š n e j š i m i  

p o d j e t j i  v  E v r o p i

Vstop Slovenije v EU je omogočil 
številne mednarodne primerjave 
uspešnosti, kijih objavljajo najugled
nejše mednarodne neodvisne in
stitucije. Takoje na najnovejši lestvici 
500 uspešnih evropskih podjetij, ki 
jo  je objavil Business Week, prvič v 
zgodovini tudi desetina uspešnih 
slovenskih podjetij. Po zaslugi družbe 
Engrotuš iz Celja prvo slovensko 
podjetje na tem seznamu najdemo 
že na 30. mestu.

Pri merilih za razvrstitev so neod
visni ocenjevalci za prednostni kri
terij jem ali relativno povečevanje 
števila zaposlenih (Birchev index) v 
triletnem časovnem obdobju. Ta in
deks namreč ne upošteva zgolj ab
solutnega povečevanja števila za
poslenih, ampak zagotavlja enako

pravno obravnavanje velikih in mal
ih podjetij z več kot 50 zaposlenimi.

»Visoka uvrstitev družbe Engro
tuš na lestvico Europe's 500, kjer 
smo pristali na 30. mestu med na
jboljšimi evropskimi podjetji, je seve
da potrditev naše stabilne rasti in 
poslovanja,« je  povedal direktor 
družbe Engrotuš Aleksander Svet- 
elšek in dodal, da gre za podjetja, ki 
izražajo svojo razvojno naravna
nost, kar je Engrotuš na nacionalni 
ravni že večkrat dokazal. Družba 
Engrotuš je  bila namreč v pretek
lem letu že drugič Zlata gazela kot 
najhitreje rastoče slovensko pod
jetje, ima pa tudi več drugih veri
ficiranih priznanj o trdnosti in bon
itetah svojega poslovanja.

Franci Kotnik

V dneh od 6. do 12. novembra je 
na Gospodarskem  razstavišču 
potekal tradicionalni Ljubljanski po
hištveni sejem, na katerem se vsako 
leto zbere večina slovenskih in ve
liko število tujih proizvajalcev pohišt
va in stanovanjske opreme, poseben 
poudarek pa je  namenjen dose
žkom industrijskega oblikovanja. 
Med razstavljavci je bilo tudi podjetje 
Gorenje Notranja oprema, ki je za 
študijo vrhunsko oblikovane kuhinje 
prihodnosti Delta multicolor prejelo 
prestižno nagrado strokovne komis
ije Zlata vez.

OBLIKOVALSKA VIZIJA GORENJE
Programi notranje opreme, ki jih 

proizvajajo v Gorenju, sledijo obliko
valski viziji Skupine Gorenje. Poseb
nost razstavljene študijske kuhinje 
Delta multicolor, ki so jo  zasnovali v 
Design centru Gorenja, je skladnost 
in funkcionalnost pohištvene opreme 
z inovativnimtehnološkim središčem. 
Modno oblikovana kuhinja v purpur
ni barvi obsega mokri vozel s shran
jevanimi volumni, center za toplotno 
obdelavo živil in servirno mizo s popol
noma vgrajenim hladilnikom, ki ga 
upravljate na daljavo.

»Tehnološko središče kuhinje je teh
nično izjemno dovršen družabni 
prostor, ki družini ponuja novo kval
iteto preživljanja skupnega časa, ko 
družinski člani lahko zares uživajo v

predstavitvi povedal Anton Holobar, iz programa Gorenje in Selena iz 
eden od snovalcev nagrajenega programa Marles. Na področju ko- 
koncepta iz Gorenje Design centra. palnic presenečajo novi programi

Direktor Gorenja Notranja oprema Gregor Verbič (levo) sprejema 
prestižno nagrado strokovne komisije Zlata vez (foto: Gorenje)

KUHINJE ŠT. 1
Gregor Verbič, direktor podjetja 

Gorenje Notranja oprema, je dodal: 
»Kuhinje so naš najmočnejši od skup
no štirih proizvodnih programov, kijih 
vsakoletno nadgrajujemo in razvija
mo; tako na področju dizajna in tren
dov kot tudi na področju inovativnih 
tehnoloških novosti. Razstavljena 
študija tehnološkega središča, kot 
jutrišnje kuhinje prihodnosti, v kom
binaciji s pohištvenim ambientom lin
ije Delta multicolor je naš najnovejši 
oblikovalski dosežek na področju 
ponudbe kuhinjskega pohištva, kijev 
samem vrhu kuhinjskih trendov.«



B L A G O S L O V  O B N O V L JE N E  P O D R U Ž N IČ N E  C ER KVE V Z G O R N JE M  D O LU

T r e n u t e k  z a h v a l e  i n  h v a l e ž n o s t i
Na martinovo nedeljo so se župljani Zgornjega Dola skupaj z ostalimi 

Novoštiftčani in župnikom Lojzetom Ternarjem ter celjskim škofom dr. 
Antonom Stresom veselili zaključka obnovitvenih del na podružnični 
cerkvi Marijinega darovanja. Bogoslužno slovesnost je vodil celjski ordi
narij, ki je prenovljeno cerkev tudi blagoslovil. Poleg domačinov so se 
slovesnosti udeležili številni gostje, med drugimi tudi župan občine Gornji 
Grad Stanko Ogradi.

Skoraj štiristo let stara cerkvica je 
potrebovala obnovo fasade pa tudi 
sicer jo je  že krepko načel zob časa. 
Obnovitvena dela so se dejansko 
začela že pred šestim i leti z na
kupom in umestitvijo dveh novih 
zvonov. Stroški obnove cerkve so 
znašali 14,6 milijona tolarjev, od 
tega je  ministrstvo za kulturo pris
pevalo 3,5 milijona tolarjev, Občina 
Gornji Grad 3 milijone tolarjev, Nad
škofija Maribor 500  tisoč tolarjev, 
ostalo pa so oziroma še bodo zbrali 
vžupniji. ŽupnikTernarse je zahvalil

vsem, ki so tako ali drugače poma
gali pri vseh delih.

»Zahvaljujem se ministrstvu za 
kulturo, posebej Silvestru Gaber
ščku, ki meje spodbujal in pomagal 
pri pridobivanju sredstev, zahvala 
gre Občini Gornji Grad in dosedan
jemu županu, kije pokazal razume
vanje za vsa obnovitvena dela v naši 
župniji. Novemu županu se pripo
ročam. Posebej bi se rad zahvalil 
vam župljani, ki ste pokazali voljo, da 
tudi ta cerkev dobi novo podobo,« 
je  med drugim dejal domači župnik.

G O S P O D A R S K A  Z B O R N IC A  S L O V E N IJE

U s t a n o v l j e n  s v e t  

r e g i o n a l n i h  z b o r n i «
Prejšnjo sredo so se sestali vsi direktorji območnih gospodarskih zbor

nic v Sloveniji in ustanovili svet regionalnih gospodarskih zbornic. Na
men omenjenega sveta je usklajevati delo mreže regionalnih zbornic v 
okviru Gospodarske zbornice Slovenije (GZS) in na ta način povečati nji
hovo učinkovitost v korist gospodarstva.

Svet regionalnih zbornic bo pred
nostno osredotočen na zastopan
je in koordiniranje interesov gosp
odarstva v zvezi s spodbujanjem 
skladnega regionalnega razvoja, 
zagotavljanje enakovredne zbor
nične podpore gospodarstvu na 
celotnem območju Slovenije, koor
dinacijo in pripravo skupnih projek
tov za koriščenje  evropskih  f i

nančnih virov ter enoten pristop pri 
zastopanju v ekonomsko social
nem dialogu in na zakonodajnem 
področju. Svet regionalnih gospo
darskih zbornic si bo prizadeval tudi 
za učinkovito delo in sodelovanje 
znotraj GZS ter z ostalimi institucija
mi na nacionalnem nivoju, ki imajo 
za cilj trajnostni razvoj.

KF

Z A H V A L A
V mesecu maju je  Vrtec Ljubno, ki deluje v okviru Osnovne šole Ljub

no ob Savinji, praznoval 30  let delovanja. Ob tej priliki smo naleteli na 
veliko razumevanje podjetja Rihterd.o.o. z Ljubnega, kije sprejelo glavno 
sponzorstvo te obletnice. Pred dnevi so nam tako donirali opremo za 
zbornico oziroma čajno kuhinjo vrtca. Toje velika pridobitevza malčke 
v vrtcu, kakortudi za vzgojiteljice in njihove pomočnice.

Podjetju Rihterd.o.o., montažne gradnje, Ljubno, se za donacijo na
jlepše zahvaljujemo in jim  želimo še veliko poslovnih uspehov.

Rajko Pintar 
Ravnatelj

Novoštiftčani so škofu Stresu v spomin na nedeljsko slovesnost 
podarili sliko cerkve Marijinega darovanja (foto: EM S)

»Verjetno ni dežele, ki bi imela to
liko cerkva, kot jih  je  v Sloveniji. 
Cerkev oznanja vero ljudi tistega 
kraja. Mnogi vidijo v cerkvah pred
vsem kulturno umetniške spome
nike, za kristjane pa cerkev ni samo 
spomenik ampakje božja hiša. Zato 
obnova ni samo ohranjanje kul
turne dediščine, je nekaj več, je 
p ričevalka  in dokaz vere naših 
prednikov. Z obnovo ne želim o 
samo obnoviti stavbe, ampak ob
noviti vero,« je v pridigi poudaril škof 
Stres in se vsem  zahva lil za

požrtvovalnost pri obnovi farne in 
obeh podružničnih cerkva.

Ob zaključku slovesnosti seje škof 
Stres s posebnim priznanjem zah
valil ključarjema Francu Grudniku in 
Antonu Strnadu ter Martinu Trat
niku za velik prispevek v času ob
novitvenih dei, enake pozornosti je 
bil s strani župljanov deležen tudi 
župnik Ternar, celjskemu ordinari
ju pa so v spom in na nedeljsko 
s lovesnost podarili sliko cerkve 
Marijinega darovanja.

Savinjčan

S L O V E N K A  LETA  2 0 0 6
var

Ž u p a n j a  A n k a  R a k u n  z a  

S l o v e n k o  l e t a
Že devetnajstič zapored revija Jana izbira Slovenko leta, ki bo na osnovi 

zbranih glasovnic razglašena prvo januarsko nedeljo v letu 2 00 7  v 
ljubljanski Drami. Odmevna prireditev je letos za Zgornjesavinjčaneše 
posebej zanimiva, saj je med dvanajstimi kandidatkami za laskavi naslov 
tudi Anka Rakun, županja občine Ljubno.

Ljubenska županja seje na pred
log revije Jana znašla med dvana
js te r ic o  uspešn ih  S lovenk, naj 
omenimo le državno tožilko Vlas
to Nussdorfer, etnologinjo Marijo 
M akarovič in vod ite ljico  oddaje 
Preverjeno Alenko Arko, ki so tako 
ali drugače s svojim i dejanji za
znamovale slovenski prostor. Re
vija Jana je Rakunovo označila kot 
fenomen slovenskega političnega 
p ros tora , saj bo po ponovnem

mandatu za njo že 16 let župano
vanja. Da ji Ljubenci res iskreno za
upajo vodenje občine, kaže 80 
odstotkov glasov, ki so ji jih  name
nili na tokratnih volitvah za župan
ski mandat. Zato verjamemo, da 
bodo njeni Ljubenci in še marsika
teri drugi Zgornjesavinčani zanjo 
izpo ln ili številne  g lasovn ice  za 
naslov Slovenke leta, ki jih  lahko 
najdejo v reviji Jana.

TG

Portal Savinjske doline



R EŠ E V A LN A  V A JA  G O LTE  2 0 0 6

» R a z d a l j e  n e  m o r e m o  s k r a j š a t i ,  l a h k o  

p a  s k r a j š a m o  o d z i v n i  « a s ! «
dogodka prihiteli reševalci. Člani 
jamarske reševalne službe so se 
povzpeli do prvega nosilnega ste
bra, od koder seje eden od njih po 
žičnici spustil do kabine, od tam je 
spustil vrv, po kateri so v kabino nato 
dvign ili č lane ekipe za nujno 
medicinsko pomoč in nosila, saj je 
imel eden od potnikov poškodbo 
hrbtenice.

Drugi del vajeje bil prikaz reševan
ja  s trosedežnice Medvedjek, kjer 
so najprej reševali potnike zapos
leni na ž ičn iških  napravah. 
M arkiranti so b ili tok ra t č lan i 
zgornjesavinjskih gasilskih društev.

S ponesrečencem s poškodovano 
hrbtenico je bilo potrebno 

ravnati zelo previdno

Na Martinovo soboto dopoldne so 
na Golteh izvedli vajo reševanja na 
žičnici. Vaja je bila razdeljena na dva 
sklopa. Prvi del so izvedli na spodnji 
postaji v Žekovcu, drugega pa na 
sedežnici Medvedjak na Golteh. Cilj 
vaje je  bil preveriti usk la jenost 
delovanja upravljavca žičniških 
naprav in javnih služb za zaščito, 
reševanje ter pomoč pri reševanju 
v primeru velike nesreče na žičnici.

V vaji so predpostavili možnost 
nesreče zaradi udara strele, kot se 
je  v resnici zgodilo 26. junija letos, 
ko so v neurju na sedežnici 
Medvedjak ostali ujeti potniki, veči
noma starejše osebe. V tokratni vaji 
so sodelovali vsi akterji, ki so bili 
udeleženi tudi pri resničnem re
ševanju, skupaj več kot sto 
udeležencev.

Vse “poškodovance” so spravili 
na varna tla

Fotografije: Marija Lebar

Posledica udara strele je bila ta
kojšnje prenehanje delovanja vseh 
žičniških naprav, to je trosedežnice 
Medvedjak in nihalne žičnice. Vsi 
poskusi ponovnega zagona so bili 
neuspešni. Tako je  nekaj deset 
metrov nad spodnjo postajo zaradi 
sprožitve zavornega mehanizma 
obstala kabina, v kateri so visoko 
nad tlemi ostali ujeti ponesrečenci. 
Ker je med ranjenimi tudi sprevod
nik, kontakta z ujetimi ni bilo mogoče 
vzpostaviti. Po alarmiranju so na kraj

Pridružila se je Gorska reševalna 
služba Slovenije s prikazom vrvne 
tehnike in gasilci, ki so reševali z lest
vami. Pri transportu  ranjenih in 
opremeje nudil podporo tudi heliko
pter Slovenske vojske, za varovan
je kraja pa so poskrbeli policisti. 
Tokrat so se osredotočili tudi na 
počutje potnikov po rešitvi in aktivi
rali v ta namen tudi Center za so
cialno delo Mozirje (psihološka po
moč) in Rdeči križ.

Po končani vaji, ki so jo za gledalce 
komentirali po mikrofonu, so vodje 
posameznih služb na kratkem ses
tanku strnili vtise o vaji. Bili so enot
nega mnenja, da je  vaja potekala 
koordinirano in dobro, poveljnik CZ 
Mozirje Janez Žuntar je  dejal, da 
boljše medsebojno spoznavanje 
med reševalci doprinese k uspeš
nejšemu delu. Da je  izvedba vaje 
dobro potekala, sta menila tako 
vodja izpostave URSZR za Zahod
no Štajersko Darko But, kot tudi 
poveljnik gasilskega poveljslva Sav- 
injsko-Šaleške regije Franc Finkšt.

Marija Lebar

Marjeta, Luka, Miha in Neja

16. novembra praznuje svoj 
40. rojstni dan

Martin Jurak

Naj sonce pozlati tvoj dan 
v tej radostni pomladi, 
iskreno voščimo ti mi, 

ki te imamo radi.



P O D R O Ž N IK

N o v

t u r i s t i č n i

c e n t e r ?
Ureditveni načrt v Podrožniku 

predvideva gradnjo večjega turis
tičnega kompleksa poleg novega 
upravnega centra. V njem naj bi 
dolgoročno pridobili 6 0 0  do 7 00  
postelj, kar bi omogočilo dotok fi
nančnih sredstev, s tem pa hitrejši 
razvoj območja.

Razvojna perspektiva občine 
Mozirje sloni na razvoju turizma. 
Večjih industrijsk ih  zm ogljivosti 
občina nima, ima pa veliko naravnih 
danosti, z nadgradnjo katerih bi 
lahko z leti postala privlačnejša za 
turiste . Raziskava vrtine v Pod
rožniku je  pokazala, da bi b ilo 
mogoče na tem območju zgraditi 
velik termalni kompleks. Idejna za
snova projekta predvideva gradn
jo dveh hotelov in turističnega nasel
ja, ki bi bilo sestavljeno iz manjših 
objektov.

Prvi pogovori z morebitnim inves
titorjem , konkretno so bile v igri 
Terme Olimia, so zaenkrat padli v 
vodo. Zavoljo tega občinska uprava 
z županom  Ivanom  Suhover- 
šnikom intenzivno išče nove poten
cialne investitorje. Z gradnjo velike
ga turističnega centra bi se ureditev 
Podrožnika zaokrožila. Projekt je 
možno izvesti v naslednjih parih 
letih, za kar pa bo potrebno vložiti 
še veliko truda.

Benjamin Kanjir

Zmagovalka z zmagovalno ponudbo.
Mazda3

Izzivalka z izzivalnim popustom.

M a z d i n i  n a j v e č j i  h i t i  2 0 0 6 !

Mazda5
Družinski popust za družinskega 

ljubljenčka.

popust 
150.000 SIT

Mazdaž
Velikansko ugoden 

malček.

Največje letošnje Mazdine uspešnice so še bolj popularne!
Sedaj vas pričakujejo z izjemnimi popusti in posebno ugodnimi pogoji

financiranja. Ne zamudite najboljše ponudbe leta in obiščite noše 
prodajalce, saj se ponudba izteče že 31.12.2006.

Mazda je številka 1 
po kakovosti.

m a z o B
KREDIT & LEASING

AS Avtomobili Skornšek d.o.o.
C esta  S im ona B latn ika 20, Velenje  

Tel.: 03 891 90 77, w w w .as-ve len je.com

+  navigacija Garmin

Idejna zasnova projekta 
predvideva gradnjo dveh hotelov 
in turističnega naselja, ki bi 
bilo sestavljeno iz manjših 
objektov. Rumeno so obarvani 
obstoječi objekti, nove stavbe, 
ki naj bi bile zgrajene v 
Podrožniku, pa rdeče.

V J

Jezik modrega je  v srcu, 
srce neumnega na jeziku.



Ko je nastajala radmirsfea 
razstava mašnih plaščep

Piše: Aleksander Videčnik

Cerkev svetega Frančiška Ksaverija je  bila 
deležna že od samega začetka obstoja velike po
zornosti, bila je znana romarska pot, pa tudi ver
sko središče, ki ga je podpiralo večina tedanjih 
vladarskih hiš v Evropi. Zato so se tam nabirali 
bogati darovi vzlatu in v drugih dragocenih pred
metih, kot so denimo mašni plašči.

Zgodovina je naredila svoje. V času vladavine 
Jožefa II. so marsikaj podržavili, neki podatek 
govori tudi o 75 kg zlata, kije tedaj šlo v državne 
roke. Če je  ta podatek točen, ne moremo trditi. 
Vsekakor pa je bilo v tistem obdobju veliko drag
ocenosti odnesenih.

Tudi II. svetovna vojna Radmirju ni prizanesla. 
Mogočno župnišče je bilo požgano in potem po 
vojni spet obnovljeno. Ksreči niso bila poškodova
na vhodna vrata, ki predstavljajo pravo rezbar- 
sko umetnino. Župnik msrg. Jože Vratanarje dal 
vrata restavrirati, da so taka, kot so bila pred 
požarom.

V letu 1972 seje tedanji župnik Jože Falež pov
ezal s pristojnimi uradi in oblastmi, da bi skupaj 
uredili ustrezne in varne razstavne prostore, 
kamor bi shranili dragocene mašne plašče in jih 
tako predstavili obiskovalcem. Tu naj poudarimo 
izredne zasluge župnika Faleža, ki seje vsestran
sko trudil tako za razstavo, kot tudi za obnovo 
cerkve. Zato je prejel tudi visoko državno odliko
vanje.

Iz pogodbe o sodelovanju, sklenjene v Radmir
ju 20. junija 1973, je razvidno, da so bili pri podp
isovanju te listine navzoči: župan občine Mozirje 
Jože Deberšek, predsednik skupščine Zveze 
kulturno-prosvetnih organizacij Mozirje Rudi 
Kuhar, direktor Zavoda za spomeniško varstvo v 
Celju Ivan Stopar in radmirski župnik Jože Falež.

O nameri je zapisano (čl. 1 ), »da se bodo v cerkvi 
svetega Frančiška v Radmirju izvedli gradbeni 
posegi in varnostni ukrepi, ki bi omogočili hram
bo in razstavno možnost za dragocenosti imen
ovane zakladnica, ti se sicer hranijo v župnišču. 
Dela se bodo opravila po načrtu, ki ga bo pripravil 
Zavod za spomeniško varstvo v Celju s pou
darkom na to, da bo razstavni prostor imel muz
ejski videz. Ureditev tega prostora mora biti taka, 
da bo možen ogled razstave, torej mora imeti 
poseben vhod. Zagotovi se varnostna naprava 
(alarmna naprava). Nosilec preureditvenih del 
je Župnišče Radmirje oziroma župnik Jože Falež. 
Dela bodo končana najkasneje do 1. maja 1974.

Strokovni nadzor nad prenovo bo izvajal Zavod 
za spomeniško varstvo v Celju.

Predvideni stroški gradbenih in obrtniških del 
te r s ignalne narave, se ocenju je jo  na
120.000. 00 din, od tega bo zagotovljeno v letu 
1973 85.000,00 din.

Porazdelitev stroškov:
Občina Mozirje 45.000,00 din, Skupnost kul

turno-prosvetnih organizacij občine Mozirje
20.000. 00  din, Župnišče Radmirje 20.000,00 
din.

Signalno-varnostne naprave bodo stale okoli
35.000. 00 din, ta strošek si bodo prej omenjeni 
podpisniki te pogodbe pokrili v enakem soraz
merju kot ostale stroške.

Prispevek, ki ga prispevata Občina Mozirje in 
Zveza kulturno-prosvetnih organizacij Mozirje, bo 
v roku 8 dni nakazan na tekoči račun Župnije 
Radmirje. Sorazmerna razlika v obračunu strošk
ov pa bo nakazana 10 dni po predloženem 
obračunu naložbe.«

V 7, členu pogodbe je zapisano, da bo župnija

Vsi v dolini in številni obiskovalci Gornjega Grada 
vedo za izredne slikarske umetnine v katedrali. 
Med vsemi gotovo izstopajo Kremser-Schmid- 
tove slike. Ta, v prvem stranskem oltarju (Kristus
ovo rojstvo) je  bila pred leti celo na svetovni 
razstavi slikarske umetnosti v Parizu.

Martin Johann Schmidt je bil tudi znani bakro
rezec, seveda pa odličen slikar. Rojen je bil leta 
1718 v Grafenwaertu pri Kremsu na Avstrijskem. 
Prav zaradi bližine Kremsa, k ije  večje mesto ob 
Donavi, je dobil privzdevek potem mestu. Umrije 
tudi v okolici Kremsa in sicer v Steinu, leta 1801.

poskrbela za stalno možnost ogleda razstave, 
najmanj pa dvakrat tedensko. Dneve in čas, ko 
bo razstavni prostor dostopen javnosti, se določi 
s strani župnišča in v soglasju z občino Mozirje.

Pogodbo so podpisali: Jože Falež, župnik, Jože 
Deberšek za Občino Mozirje in Rudi Kuhar za 
Zvezo kulturno-prosvetnih organizacij Mozirje.

Kot vsi vemo, je razstava v Radmirju pritegnila 
številne obiskovalce Zgornje Savinjske doline, saj 
je po svoji vsebini edinstvena in nad vse zanimi
va. Sedanji župnik msrg. Jože Vratanar je nad
aljeval s prenovo cerkve in obeh podružničnih 
cerkva. Velik zalogaj je gotovo predstavljala ob
nova cerkve sv. Jakoba v Okonini, kije v stari Ju
goslaviji pogorela in potem bila le zasilno pokrita 
s kupolami, na videz podobno strešni konstrukc
iji, kot jo imajo pravoslavne cerkve. Taka kot je 
sedaj, je že od daleč vidna in izredno zanimiva 
zaradi lepih stolpičev, ki so res skrbno obnovlje
ni. Cerkev je pravi okras naše doline.

Na Slovenskem so našli in zabeležili 45 njegov
ih slik, ki sodijo v obdobje (srednje) baročnega 
slikarstva. Najbolj znane pri nas so njegove slike 
v Gornjem Gradu, Velesovem, Gruberjevi pal
ači v Ljubljani in še kje. Slikarje znan po svojih 
krščanskih in mitoloških kompozicijah. Stroko
vnjaki mu pripisujejo veliko sposobnost ustvar
janja svetlobe v slikarstvu, podobno kot pri Rem
brandtu.

Kot že omenjeno, bil je tudi odličen bakrorezec 
in portretist, kot tak je znan po romantičnih pri
zorih in lepotah krajine.

Julija 2002 so pripeljali restavrirano sliko iz glavnega oltarja cerkve v Radmirju. Ob sliki 
levo je restavrator Povše iz Celja, desno pa župnik msrg. Jože Vratanar. Fotografija je iz

zbirke A.V. Mozirje.

Kdo je bil Kremser-Schmidf?



BISERKA POVŠETAŠIĆ,
nepremičninska posrednica z 
licenco

Tako imenovanih vezanih poslov 
je  pri neprem ičn inskem  posre
dovanju kar precej. Splošnega 
pravila, kako ravnati, ni, situacija je 
različna od primera do primera. 
Sama se bolj nagibam k temu, da 
se na jpre j poišče kupec za ne
premičnino, ki jo  želite prodati, in se 
potem, bodisi z obročnim plačilom 
kupnine bodisi z izborjenim daljšim 
rokom izselitve, poišče nov dom. S 
tem se izognete prodajanju svoje 
nepremičnine pod ceno, ker mor
ate uloviti rok plačila kupnine ali 
ostanete celo brez are.

PETRA ŽIROVNIK,
absolventka Fakultete za 
arhitekturo

Kot sem že v prvem prispevku pov
edala, je kopalnica prostor, za kat
erega namenimo kar najmanj pros
tora. Prav s takšnim primerom se 
srečujemo tudi danes. Obravnavali 
bomo kopalnico gospoda iz Ljubije, 
kije zelo majhnih razsežnosti, in sic
er kopalnica meri v dolžino 2,15 m in 
1,68 m v širino. Kopalnica ima na 
vzhodni strani okno, ki je  od ene 
stene odmaknjeno 60  cm, druge 
stene, kije pravzaprav dimnik, pa se 
dotika. Na nasprotni steni so vrata, ki 
se levo odpirajo v kopalnico.

Pri rešitvi te kopalnice sem pazi
la predvsem na to, da mora stran
išče ostati na istem mestu zaradi 
kanalizacijske cevi in da kljub ma
jh n o s ti v p ros to ru  oh ra n im  ko
palno kad, bide in seveda umivaln

N E P R E M IČ N IN E

K a j  s t o r i t i  n a j p r e j :  p r o d a t i  i n  p o t e m  

k u p i t i  a l i  o b r a t n o ?

NELOGIČNA PRERAČUNLJIVOST
Lastnik dvosobnega stanovanja v 

Velenju je postavil nerealno proda
jno ceno s pojasnilom, da si mora 
najprej poiskati manjšo hišo na ob
močju Celja. Ko jo  bo našel, potem 
bo pripravljen prodati stanovanje 
tudi po tržni ceni, ki bo odraz stvarne 
ponudbe in povpraševanja  po 
stanovanjih v Šaleški dolini.

NEPOTREBNA PANIKA
Lastnica trisobnega stanovanja v 

Ljubljani je najprej poiskala nov, še 
nedokončan dom. Namesto, da bi 
svoje stanovanje prodajala počasi in 
si od prodajalca izborila takšen rok 
selitve, ki bi ji ustrezal, je gospo za
grabila panika. Na vrat na nos je pro
dala svoje sedanje stanovanje in 
iztržila zanj manj, kot bi lahko. Novo 
stanovanje še ni dokončano in bo

vseljivo vsaj dva meseca pozneje. 
Vmes bo vedrila pri svoji mami in 
imela dvojne stroške selitve.

NEZRELOST STRANKE
Gospa želi p roda ti dvosobno 

stanovanje v višjem nadstropju in 
kupiti manjševnižjem. Agentji pove, 
da ima glede na lokacijo že poten
cialnega kupca, ki bi ga pripeljal na 
ogled. Panika. Potencialna stranka 
takoj spremeni melodijo glasu. Ne 
želi videti potencialnega kupca, ki 
je pripravljen kupiti stanovanje prav 
v »njeni« ulici. Pogodbe ne bi pod
pisala z agencijo, bi pa rada, da ji ta 
najprej najde drugo stanovanje, in 
to po nesprejemljivi ceni.

Nepošteno ravnanje stranke
Tako bi na podlag i podpisane 

posredniške pogodbe razsodil sod
nik, če bi se agencija v naslednjem

primeru odločila za tožbo. K o je  
agent sporočil, da je  stanovanje 
prodano, torej, da ima kupec aro in 
sprejema prodajno ceno, je  mož 
odložil slušalko, gospa Vera pa je 
izustila: »Oprostite, ampak nisem 
vam povedala, da sva z možem 
ločena, in zdaj on noče prodati. Jaz 
bi rada, on pa je očitno mislil, da ne 
boste našli kupca«.

NAUK
Prav pri vezani trgov in i ne

prem ičn in se ve likokrat pokaže 
»neresnost strank«. Prav zato ni pri
marni cilj nepremičninskega agen
ta, da sklene pogodbo o posre
dovanju po vsaki ceni. Obstaja ve
liko potencialnih strank, ki za agen
cijo pom enijo predvsem izgubo 
časa in denarja. Dobroje, čejih pre
poznamo že v prvem soočenju.

M a l a  k o p a l n i c a  -  v e l i k o  v e s e l j e

ik ter stranišče.
Zaradi majhnosti prostora sem 

sklepa la, da je  ta  kopaln ica  
pomožna kopalnica v hiši, in zaradi 
tega sem vstavila nekoliko manjšo 
kopalno kad kot običajno. Namesti
la sem jo  na severno stran kopaln
ice. Na konec kopalne kadi sem 
prestavila bide in s tem omogočila 
lažji dostop do njega. Kot sem že 
omenila, je  stranišče 
ostalo tam, kjer je bilo 
prvotno, in sicer pod 
oknom . Na svojem  
m estu je  osta l tud i 
um iva ln ik . R adiator 
sem prestav ila  na 
steno, na katero je  
obešen umivalnik. Ra
diator sem zamenjala 
in sicer sem uporabila 
okrasni stenski radia
tor, ki s luž i tud i za 
sušenje brisač. Ob 
umivalnik sem postavi
la omarico s steklenimi 
vratci, ki služi za shran
jevanje čistil, in drugih 
manjših predmetov v 
kopalnici. Ker je  pros
tor majhen in zelo poln

s sanitarno keramiko, je  le-ta oblih 
oziroma okroglih oblik.

Talna in stenska keramika je  v 
temnem in svetlem odtenku modre 
barve. Na tleh sem predvide la  
temnejši odtenek, na zidovih pa 
svetlejšega. Na severni in vzhodni 
strani sem se malo poigrala z bar
vami in s ploščicami oblikovala črte 
po steni. S temi črtami sem ustvar

ila vtis širšega in višjega prostora in 
takoje kopalnica postala veliko bolj 
razgibana in prijazna uporabniku. 
Seveda lahko upo rab ite  tud i 
keramiko bolj toplih barv, kot je na 
primer rumena ali oker, vendar se 
izog iba jte  tem nih tonov in vzor
častih ploščic, ker takšne ploščice 
prostor navidezno zmanjšajo in ga 
utesnijo.



ZA V O D  ZA Z D R A V S T V E N O  ZA V A R O V A N JE  S L O V E N IJE

P r e m i š l j e n o  z  z d r a v i l i  -  z n  v a š e  z d r a v j e  g r e !
Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije (ZZZS) je v sodelovanju z 

Ministrstvom za zdravje. Agencijo RS za zdravila in medicinske pripo
močke, Zdravniško zbornico Slovenije, Inštitutom za varovanje zdravja in 
Slovenskim zdravniškim društvom 16. oktobra začel z obsežno promoc
ijo varne in pravilne rabe zdravil. Na ta način želi ZZZS vplivati na boljše 
zdravstveno stanje prebivalstva, zmanjšati obseg težav, povezanih z 
zdravili, in zmanjšati količino neporabljenih in nepravilno shranjenih 
zdravil pri uporabnikih.

Raziskava Fakultete za farmacijo 
je pokazala da kar četrtina sloven
skih gospodinjstev shranjuje zdravi
la na neprimeren način, kar pome
ni, da so izpostavljena vlagi, nep
rimerni temperaturi ali svetlobi, d a  
brih 17 odstotkov slovenskih gos
podinjstev shranjuje zdravilatako, da 
so dosegljiva tudi otrokom, dobrih 21

SPV deluje v skladu z Nacional
nim program om  varnosti v cest
nem prom etu, posebno pozor
n o s t n am e n ja  trem  n a jb o lj 
ogroženim skupinam v prometu, 
to so pešci, kolesarji in mladi vozni
ki, poleg tega pa izpostavlja dva 
na jbo lj pogosta vzroka za nes
reče: alkohol in preveliko hitrost.

G lavna n a lo ga  SPV o bč ine  
Nazarje je  izvajanje preventivnih 
ukrepov za zmanjševanje števila 
prom etnih nesreč in posledično 
tud i njihovih posledic, drugi del 
aktivnosti pa predstavlja tehnič
na presoja predlogov občanov za 
sprem e m b e  p rom etne  in fra s 
trukture. SPV vsako leto s preds
edniki krajevnih skupnosti opravi 
pregled prom etne signalizacije , 
označb  in s tan ja  ces t te r tako 
poskuša izboljšati prometno var
nost. Svet sodeluje tudi z državno 
direkcijo za ceste, s pomočjo ka
tere je  bila v minulem obdobju ob
novljena vsa prometna signaliza
c ijo  na državnih  cestah na ob
močju občine Nazarje.

A k tivn os ti v o kv iru  n a c io n a l
nega programa varnosti poteka
jo  v sklopu petih projektov: pešec,

odstotkov slovenskih gospodinjstev 
bi uporabljalo zdravila tudi po pre
teku roka uporabnosti, petina skrb
nikov zdravil je zdravila na recept že 
posredovala v uporabo ostalim  
družinskim članom, prijateljem ali 
znancem, samo 12 odstotkov skrb
nikov zdravil pa po preteku roka up
orabnosti zdravila vrne v lekarno,

Igor Pečnik že deset let uspešno 
vodi SPV občine Nazarje

kolesar, m ladi voznik, h itrost in 
alkohol. Nosilec aktivnosti je  SPV, 
finančna sredstva za izvedbo pa 
zagotavlja  Občina Nazarje. Ak
tivn o s ti p o teka jo  v tesnem  
sodelovanju s Policijsko postajo 
Mozirje, ZŠAM Zgornje Savinjske 
doline in Osnovno šolo Nazarje, 
kjer z vsebino projektov seznan
ja jo  o troke  in jih  p reko raznih  
natečajev dodatno izobražujejo, 
kako se je  treba obnašati v pro
metu.

Franci Kotnik

medtem ko večina ostalih zdravila 
odvrže vsmeti ali straniščno školjko.

Upoštevajoč navedena dejstva,je 
razlogov za začetek nacionalne 
promocije varne in pravilne upo
rabe zdravil več kot dovolj, če pa na 
zadevo pogledamo še z ekonom
skega v id ika, je  stanje še bolj 
alarmantno. V Sloveniji ostane vsa
ko leto za približno milijardo tolar
jev neporabljenih zdravil, vdomačih 
lekarnah pa je  shranjenih kar za 
okoli devet milijard tolarjev zdravil.

Z nam enom  izobraževanja in 
vzgoje je uporabnikom zdravil od 
16. oktobra dalje  v lekarnah, 
zdravniških ordinacijah in čakalnic
ah na voljo tiskano gradivo, ki ob
sega priročnik za varno in pravilno 
uporabo zdrav il, obrazec Moj 
seznam  zdrav il in obrazec Moj 
dnevnik jemanja zdravil. Priročnik 
vsebuje jedrnata priporočila in na
vodila, kako naj bolnik ravna vzvezi 
z zdravili pri zdravniku v ambulanti, 
bolnišnici in lekarni, kako naj varno 
jemlje in hrani zdravila, kako naj rav
na z zdravili na potovanjih in počit

nicah ter kako naj z zdravili ravnajo 
nosečnice.

Zavod za zdravstveno zavarovan
je je izdal tudi poseben tabelarični 
pripomoček in ga posredoval lekar
nam, zdravnikom in drugim izvajal
cem zdravstvenih storitev s pripo
ročilom, naj zdravniki predpisujejo 
m inim alno pakiranje zdravil, če 
določeni osebi prvič predpišejo 
določeno zdravilo. Na ta način naj 
bi zmanjšali količino neporabljenih 
zdravil, kijih uporabniki zavržejo, če

se le-ta izkažejo kot neprimerna.
Vsa omenjena tiskana gradiva, pr

iročnik in oba obrazca, so zaintere
siranim na voljo tudi na spletni strani 
ZZZS ( http://www.zzzs.si/egradi- 
va), od koder si jih lahko uporabniki 
interneta tudi natisnejo. Promocijski 
akciji se pridružujejo tudi Društvo za 
zdravje srca in ožilja, Gerontološko 
društvo Slovenije, Zveza društev di
abetikov Slovenije, Združenje boln
ikov s cerebrovaskularno boleznijo 
Slovenije in Zveza društev upoko
jencev Slovenije.

Franci Kotnik

C IT Y C E N T E R  CELJE

V  c e l o t i  o d p r t  t u d i  o b  

n e d e l j a h
Od 12. novembra daljesovskladu 

z novosprejetim zakonom vse trgo
vine in gostinski lokali v nakupoval
nem središču C itycenter Celje 
odprte od 9. do 17. ure. Poslovalni 
čas bo ob nedeljah dopolnjevala 
tudi kopica zanim ivih aktivnosti, 
tako bo na primer v nedeljo, 20. 
novembra, obiskovalcem Citycen- 
tra Celje prvič v Sloveniji na voljo 
drsališče v nakupovalnem središ
ču, kjer se bodo lahko brezplačno 
razgibali in sprostili ter si ogledali

umetnije na ledu, kijih bodo izvajali 
drsalci na drsalnih revijah.

Novost vCilycentru Celje predstav
ljajo tudi darilni boni v različnih vred
nostih, ki so namenjeni obdarovan
ju v predprazničnem in prazničnem 
času. Direktor Cilycentra Celje Bošt
jan Brantuša pravi: »Praznični čas se 
začenja in v Cilycentru Celje si bomo 
prizadevali, da obiskovalci svojo 
pravljico doživijo vsak dan, tudi ob 
nedeljah. Vse najboljše!«

KF

S P V  O B Č IN E  N A Z AR JE

U s p e š n i h  d e s e t  l e t
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu (SPV) občine Nazarje 

je letos praznoval deseto obletnico ustanovitve. Vse od začetka svetu 
predseduje Igor Pečnik iz Pustega Polja, ki je za svoje uspešno delo 
ob letošnjem občinskem prazniku prejel priznanje župana občine 
Nazarje.

KAM Z NEUPORABLJENIMI ZDRAVILI?
Skladno z novim pravilnikom lekarne od letošnjega januarja dalje ne 

sprejemajo več neporabljenih zdravil, pač pa so za to zadolžena komu
nalna podjetja. Novi ukrep povzroča med uporabniki zdravil precejšnje 
nezadovoljstvo, zaradi logističnih težav in neobveščenosti pa je zdaj še 
tista manjšina, ki je z vračanjem zdravil izkazovala odgovoren odnos do 
okolja, začela izgubljati voljo do takšnega ravnanja. Po doslej znanih 
informacijah naj bi ministrstvo za okolje in prostor v kratkem pripravilo 
nov pravilnik, po katerem bodo lekarne spet lahko sprejemale nepora
bljena zdravila, kar bi bilo tudi najbolj logično in uporabnikom prijazno.



V O ZILI S M O : Y A M A H A  G R IZZLY 6 6 0

Š t i r i k o l e s n i k  z a  z a b a v o  i n  r e s n o  t e r e n s k o  d e l o
Razcvet trga štirikolesnikov ali tako imenovanih ATV je v polnem raz

mahu. Nekaj let nazaj sem izjavil, da se mi zdijo tovrstna vozila »čisto 
mimo«, in se spraševal, kdo jih sploh potrebuje. Trg me je medtem popol
noma demantiral, saj vidim, da se ljudje s štirikolesniki ne samo zabava
jo, ampak jih celo uporabljajo za bolj resne namene, kot so prevozi tovo
rov, vožnja turistov ipd. Ko se je pojavila priložnost, sem z zanimanjem 
preizkusil yamaho grizzly, ki velja za enega izmed bolje opremljenih 
štirikolesnikov, namenjenih tako zabavi kot resnemu delu.

htevnejši, se lahko odločim o za 
štirikolesni pogon. Četo ni dovolj,je 
na razpolago reduktor, če pa brez
potja postanejo brezupna, lahko 
vklopimo še centralno zaporo, kar 
pomeni, da so vsa štiri kolesa gnana 
enakomerno. In če takrat obtičimo, 
smo verjetno padli v debel meter

Že njena podoba pove vse. Delov
ni stroj, ki s svojo velikostjo prepriča 
še takšne skeptike, k čem ur pa 
pripom ore tudi njegova cena, ki 
presega 2,2 m ilijona tolarjev. Z 
yamaho grizzly dobite v roke vrhun
sko vozilo, ki se ne ustraši noben
ega terena.

Oblikovno je grizzly precej oglat 
in daleč od »norih« športnih mod
elov. M otorje  znan iz yamahe XT, 
torej gre za enovaljnik s 660  ku- 
biki, ki se ponaša s preprostim  
vzd rže va n je m  in o d ličn o  
odz ivnostjo . G rizzly se seveda 
lahko pohvali tudi s štirikolesnim 
pogonom in podporo reduktorja 
ter zaporo diferenciala. Zadeva 
je preprosta, saj za pogon skrbi

a v to m atika , ki n iče sa r ne pre 
pušča naključju.

V osnovi vozim o z zadn jim  
pogonom, ko pa postane teren za-

blata. V taki situaciji si lahko pomag
amo z vitlom, ki je na voljo kot do
datna oprema.

Yamaha grizzlyje obuta v terenske

gume, torej lahko na asfaltni podlagi 
pozabimo na udobje. Pa saj temu 
vozilo tudi ni namenjeno, raje se z 
njim zapodimo v brezpotja, po mak
adamu in gozdnih poteh. Čez potoke 
in manjše reke se grizzly prebija su
vereno vse do globine 35 cm. S težo 
okoli 300 kg je kos tudi zimskemu 
pluženju ali vleki prikolice.

Za učinkovito ustavljanje skrbijo 
hidravlične zavore, vzmetenje je 
odlično tako zadaj kot spredaj. Os
novne podatke nam posreduje 
digitalni zaslon, kjer vidimo, kaj se 
dogaja s pogonom in koliko goriva 
še imamo v rezervoarju, ki z deseti
mi litri zadostuje za sto kilometrov, 
kar sploh ni malo. Če nas med 
vožnjo ujame tema, pomagajo do
bri ha logenski žarom eti, in če 
hočemo dokupiti dodatno opremo 
za lovce, pri Yamahi z veseljem 
pomagajo. In če se za zaključek 
znova vrnem k uvodnemu vprašan
ju, kdo to sploh potrebuje, potem 
morda tale grizzly le ni tako slaba 
razvada...

Igor Pečnik

O BČIN A N A ZA RJE

Občina Nazarje razpisuje v skladu z Uredbo o pridobivanju, razpolaganju in uprav
ljanju s stvarnim premoženjem države in občin (Uradni I. RS, št. 12/03, 77/03) ter 
na podlagi načrta prodaje občinskega stvarnega premoženja v letu 2006

JAVNO ZBIRANJE PONUDB 
ZA PRODAJO NEPREMIČNIN

1. Predmet prodaje: dvo in pol sobno stanovanje bruto površine 77,91 m2
2. Izhodiščna vena: ocenjena vrednost 12.520.000 Sit
3. Rok za zbiranje ponudb je 29.11.2006 do 12.00 ure. Ponudniki oddajo 

svoje ponudbe osebno na sedežu občine ali pošljejo priporočeno po pošti. 
Ponudbe morajo na naslov prispeti do zgoraj določenega datuma in ure.

Ponudbi mora biti priloženo dokazilo, da je ponudnik položil varščino v 
višini 10% izhodiščne cene na račun 01283-0100018921, z navedbo »varšči
na za javno zbiranje ponudb -  stanovanje«. Ponudnikom, katerih ponudb 
ne bomo sprejeli, bomo varščino brezobrestno vrnili v osmih dneh po spre
jemu odločitve, da se njihova ponudba ne sprejme.

4. Prijavnem zbiranju ponudb lahko sodelujejo fizične in pravne osebe, ki 
morajo ponudbi priložiti potrdilo o državljanstvu, fotokopijo osebne izka
znice ali potnega lista oziroma izpisek iz sodnega registra in pooblastilo za 
zastopanje pravne osebe. V ponudbi mora biti navedena ponujena cena. 
Varščina bo ponudniku, ki bo na razpisu uspel, všteta v kupnino.

5. Na javnem odpiranju ni višanja ponudb. Novo pisno ponudbo bodo 
udeleženci lahko posredovali v roki 3 dni pojavnem odpiranju.

6. Javno odpiranje ponudb bo 29.11.2006 ob 13.00 uri, v sejni sobi Občine 
Nazarje, Savinjska cesta 4, Nazarje.

▲__ A
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7. Ponudnike bomo o izbiri obvestili v roku 8 dni od dneva odpiranja ponudb. 
Pri izbiri ponudnika bo upoštevan kriterij; višina ponujene kupnine.

Ponudba ne zavezuje prodajalca k sklenitvi pogodbe.
8. Najugodnejši ponudnik mora skleniti prodajno pogodbo v roku 10 dni 

po prejemu sklepa o izbiri in poziva k podpisu pogodbe, sicer varščina za
pade v korist prodajalca.

9. Kupec mora kupnino plačati v roku 8 dni od dneva sklenitve pogodbe, pri 
čemer se znesek vplačane varščine všteje v kupnino. Če kupec v roku 8 dni ne 
plača kupnine, pripada varščina prodajalcu, ki razdre pogodbo brez dodat
nega opomina.

10. Davek na promet nepremičnin, druge dajatve in stroške, razen stroškov 
vpisa nepremičnine v Zemljiško knjigo, nosi prodajalec.

11. Nepremičnina se prodaja po načelu »videno -  kupljeno«, poznejših rek
lamacij ne bomo upoštevali.

12. Pogoji iz tega javnega razpisa so sestavni del pogodbe o prodaji ne
premičnine.

13. Vse dodatne informacije o nakupu nepremičnine in dogovor glede 
možnega ogleda je na voljo po telefonu 839 16 00.

14. Pisne ponudbe z dokazili pošljite v zaprti ovojnici na naslov: Občina 
Nazarje, Savinjska cesta 4, Nazarje, z oznako: »ne odpiraj -  ponudba za 
prodajo stanovanja«. Na hrbtni strani mora biti naveden polni naslov ponud
nika.

Občina Nazarje



N O V I V IN O D O L S K I, M O Z IR JE

P l o d n o  č e z m e j n o  

s o d e l o v a n j e  o b e t a  d o b r e  

s a d o v e
Pred dobrima dvema letoma so 

se v Novem V inodolskem  ob 
hrvaški obali z dom ačini sestali 
p redstavnik i m ozirske občine. 
Pobudniki so bili mozirski pustnaki, 
ki so s tem mestom oziroma nji
hovim  karnevalom , prav tako

č lanom  evropskega združenja 
karnevalskih mest, sodelovali že 
prej. Ob pogovorih so ugotovili, da 
imajo veliko skupnega, veliko podo
bnih interesov in želja, ki bi jih veljalo 
uresničiti tudi s pomočjo evropskih

sredstev. Skupna prijava na razpis 
INTERREG 3Aje bila uspešna, obči
nama pa je za uresničitev njunih 
projektov prinesla okoli 100 mili
jonov tolarjev.

Od tega kupčka je  nosilki projek
ta, obč in i Mozirje, p ripadlo  52, 
Novemu Vinodolskemu pa 48 mili
jonov tolarjev. V sklopu tega projek
ta, v katerega so na mozirski strani 
poleg občine vključeni mozirski

pustnaki, EHD Mozirski gaj, TD 
Mozirje in Knjižnica Mozirje, je  pre
teklo sredo v Novem Vinodolskem 
potekalo sajenje tulipanov. Mozirja- 
ni so v gredo pred vstopom v kraj 
posadili 4 .500 tulipanov. Zavoljo 
dobre zemlje in ugodne klime bo

tako za vsakega domačina prihod
njo pomlad zacvetel en tulipan.

Med skupnimi projekti obeh kra
jev je  tudi martinovanje. V Novem 
Vinodolskem je na martinovo veli
ka tradicionalna in daleč naokoli

poznana »fešta« s krstom mladega 
vina. Podobnih razsežnosti si želijo 
tudi Mozirjani, ki so na martinovo 
pred novim upravnim centrom or
gan iz ira li m artinovan je, krst in 
pokušino mladega vina.

Svečana pustna povorka, ki so se 
je  poleg dom ačih  pustnakov 
udeležili tudi predstavniki pustnih 
društev iz Šoštanja in Dobove, seje 
pred upravnim centrom zaključila

Mozirjani so v Novem Vinodolskem posadili 4.500 čebulic tulipanov

Župan Ivan Suhoveršnik, minister dr. Ivan Žagar in pustni župan Drago 
Poličnik so prerezali trak ob otvoritvi karnevalske pisarne

Povorko skozi Mozirje so poleg mozirskih pustnakov sestavljali tudi 
predstavniki drugih karnevalskih mest in člani zgornjesavinjske godbe

s pokom iz pustnega topa, kije na ta 
dan, torej 11. novembra ob 11. uri in 
11 minut oznanil začetek pustnega 
časa. Po tem so uradno odprli še 
karnevalsko pisarno. Slednja je  v 
spodnjih prostorih upravnega cen-

brez resorja, zadolžen za lokalno 
samoupravo in regionalno politiko. 
Pozdravil je dobre odnose, ki so se 
tekom izvajanja projekta vzpostavili 
med Mozirjem in Novim Vinodol
skim.

Nada Fužir (levo) je krono pustne kraljice predala Jasmini Jurič
tra, financirana pa je bila s sredstvi 
omenjenega razpisa. Pisarna bo 
odslej služila v turistične namene 
kot informacijski center, prostor za 
izobraževanje turističnih vodičev in 
podobno. Svečani otvoritvi je pris
ostvoval dr. Ivan Žagar, m inister

Pred tako rekoč že pobratenima 
krajema je še veliko skupnih projek
tov, ki bodo dolgoročno omogočili 
debelejšo turistično pogačo, s kat
ero naj bi se že v bližnji prihodnosti 
»hranilo« Mozirje.

Benjamin Kanjir

Mozirski pustnaki so se udeležili tudi martinovanja v Novem 
Vinodolskem (foto: Arhiv Pust Mozirski)



»KULTURNA ŠOLA 2 0 0 6 «

Lučanom priznanje za nominacijo
Konec oktobra je bila v geometričnem središ

ču Slovenije Slivni na Vačah razglasitev rezul
tatov natečaja Kulturna šola 2006, ki je potekal 
že tretjič zapored.

Organizirala sta ga Zveza kulturnih društevSIov- 
enije in Društvo za razvoj in varovanje GEOSS v 
sodelovanju z Javnim skladom Republike Slov
enije za kulturne dejavnosti. Nanj se je prijavilo 
več kottrideset osnovnih šol slovensko govorečih 
programov, torej tudi iz zamejstva.

Med tistimi, ki so se potegovali za naslov Kulturna 
šola, so bili tudi Lučani, saj so na natečaju sodelovali 
na predlog mozirske izpostave Javnega sklada RS 
za kulturne dejavnosti. Strokovna komisija Zveze

Plesna skupina Navihanci z mentorji in 
spremljevalci v geometrijskem središču v 
Vačah (foto: arhiv šole)

6 0  LET DARKA ATELŠKA IZ POLJAN NAD REČICO

Ob jubileju vrsta zanimivih presenečenj Suške bande
Morda veste, kaj imajo skupnega 

cerkveni pevski zbor z Rečice ob 
Savinji, ansambel Drenovci, nekdan
ja  pevska skupina Motorčki in Suška 
banda z Dol Suhe? Ne? Skupni im
enovalec je vsestranski glasbenik 
Darko Atelšek, njihov zborovodja, 
kapelnik in mentor, ki je v teh dneh 
dopolnil 60 let, ter je v glasbenih vo
dah, kotsam pravi, »multipraktik« več 
kot tri desetletja in pol.

Vrsto let Darko vodi tudi šolo fraj
tonarice, v kateri je  prve korake

naredilo že več kot sto učencev. 
Mnogim med njimi so bili njegovi 
napotki odskočna deska na njihovi 
g lasbeni poti. Zadnje čase pa 
rečiški "vic moher", pisec besedil in 
glasbe vse več časa posveča Suški 
bandi, ki je  zaokrožila že pet let 
delovanja. Kot kapelnik je  neizpros
en, zahteva d isc ip lin o  in na
tančnost, a mu fantje kljub temu 
kakšno zagodejo.

Tako je bilo tudi na nedavni vaji na 
domačiji Tiršek na Žirovnicah, ki je
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Pevci nekdanje skupine Motorčki so 
Darku Atelšku (prvi z desne) ob jubileju 

pripravili mini koncert
(foto: Marija Šukalo)

trajala namesto kakšno uro dolgo v noč. 
Fantje so namreč svojemu vodji ob oseb
nem ju b ile ju  p rip rav ili v rs to  zan im iv ih  
presenečenj, ki so iz Darkovega očesa izva
bila tudi prenekatero skrito solzo.

Koliko g lasbenih ta lentov premore, so 
vedeli, zato so ga preizkusili v ročnih spret
nostih, ki so požele salve smeha. Daje bilo 
presenečenje popolno, so svoje m oči 
združili tudi pevci nekdanje skupine Mo
torčki, k ije  delovala pred desetletjem in pol, 
in Darku pripravili mini koncert, kije bil hrana 
za dušo renomiranemu glasbeniku. Ta tudi v 
prihodnje ne bo počival na svojih dosežkih. 
Že spomladi namreč načrtuje koncert, na 
katerem bi se srečali vsi, ki so v teh letih 
sodelovali z Atelškom.

Marija Šukalo



kulturnih društev je imela težko delo, saj je morala 
izbirati med 16 finalisti, ki so bili izbrani na regional
nem nivoju. Naziv najbolj kulturne šole s ije  tokrat 
prislužila Osnovna šola Beltinci na podlagi svojefolk- 
lorne skupine. Osnovni šoli Blaža Arniča iz Luč, kije 
letos sodelovala prvič, pa je uspelo osvojiti priznan
je za nominacijo.

Po besedah ravnateljice lučke šole Valerije 
Robnik so se na natečaj prijavili zato, ker imajo

veliko interesnih dejavnosti, ki so povezane s 
kulturo. Tako na šoli deluje pevski zbor, folklorna 
in lutkovna skupina ter likovniki. Trudijo se tudi pri 
ohranjanju kulturne dediščine in na odrskih 
deskah. Otroci v sodelovanju z mentorji dosega
jo  vidne uspehe in priznanja tako v domačem 
okolju kottudi širše.

Priznanje za nom inacijo  pa je  po mnenju 
ravnateljice samo dokaz več, da so v Lučah na

pravi poti, prav tako pa je to tudi obveza, da morajo 
z delom na področju kulture nadaljevati naprej. 
S »polnimi jadri« delajo v tem šolskem letu že v 
vseh interesnih dejavnostih na področju kulture. 
Plesna skupina Navihanci je  svoje plesne 
sposobnosti in razigranost pokazala celo na sami 
podelitvi nagrad v Vačah v dopoldanskem času, 
popoldne pa so se družili z vrstniki iz Slovenije.

Marija Sukalo

DAN ODPRTIH VRAT V MATERINSKEM DOMU MOZIRJE

Veseli dobrega sodelovanja z lokalno skupnostjo
V materinskem domu Mozirje je Škofijska ka- 

ritas Maribor vtorek, 7. novembra priredila dan 
odprtih vrat. Številni obiskovalci so si z zaniman
jem ogledali lepo in funkcionalno opremljene 
prostore, ki čakajo na prve stanovalce.

Kot je povedala Polona Šporin s Škofijske kari- 
tas Maribor, je  to prva taka ustanova v maribor
ski škofiji. Podoben dom pripravljajo v Žalcu, a 
menijo, da je treba najprej spraviti »v življenje« 
mozirski Andrejev dom. Ustanova bo delovala po 
principu Don Pierinovih komun. Tukaj bodo žen
ske v stiski razen strehe nad glavo in varnosti 
deležne tudi individualnih pogovorov s strokovn
jaki, ustanovili bodo skupino za samopomoč. 
Stanovalcem bo na razpolago lep vrt in bližina 
naravnega okolja. Posvetili se bodo predvsem 
aktivnostim, ki so povezane z vsakdanjim življen
jem, kot so delo na vrtu, vzgoja cvetja, nabiranje 
zdravilnih zelišč. To je znanje, ki ga bodo stano
valci koristno uporabili tudi pozneje v življenju iz
ven doma.

Generalni tajnik Slovenske karitas Lojze 
Stefan (foto: Marija Lebar)

Bivanje v domu je omejeno na eno leto, vendar 
tudi po tem času stanovalcev ne bodo »vrgli na 
cesto«, pač pa jim  bodo pomagali pri iskanju us
treznih rešitev. Cene nastanitve še niso znane, 
saj bodo odvisne tudi od gmotnega položaja 
posamezne družine. Prve mame, zaenkrat jih bo 
pet, bodo z otroki v dom prišle še letos. Za delo z 
njimi sta predvideni dve strokovni osebi, ostala 
pomoč bo laična. Tako računajo na člane Župn
ijske karitas Mozirje, svojo pomoč pa so ponudili 
tudi mozirski skavti. Seveda bodo prostovoljci, ki 
bodo delovali na tem področju, imeli prej ust
rezno pripravo.

Generalni tajnik Slovenske karitas Lojze Šte
fan je povedal, da so veseli odprtja materinske
ga doma, saj se v sodobnem svetu človeške 
stiske kažejo predvsem v neurejenih družinah. 
Zelo so zadovoljni zaradi pozitivnega odziva, na 
katerega so ob odprtju doma naleteli v lokalni 
skupnosti.

Marija Lebar

SREBRNO PRIZNANJE ZA KUHANJE KAVE MITJI KOPITARJU

S poglobljenim delom do nagrade
V mojo trditev, da je tudi kuhanje kave delo, 

za katerega lahko, seveda če ga opravljaš kval
itetno in s srcem, osvojiš nagrado, boste neka
teri mogoče podvomili. A verjemite, preverjeno 
drži. Dokaz za to je srebrno priznanje s tek
movanja v kuhanju in strežbi kave na 53. Gos
tinsko turističnem zboru Slovenije v Čatežu. 
Priznanje krasi steno hotela Natura v Lačji vasi, 
z njim pa se ponaša simpatični Nazarčan Mitja 
Kopitar, ki se je gostinstvu zapisal z dušo in tel
esom.

»Za udeležbo na tekmovanju se moram zah
valiti podjetju Caffe Tropic, ki m eje pri delu tudi 
podprlo. Na samem tekmovanju smo v borih 
petnajstih minutah morali pripraviti štiri kratke 
espresso kave, štiri kapučine in štiri po lastni 
kreaciji. Pri tem je komisija ocenjevala pripra
vo delovnega mesta, sam potek dela in seve
da serviranje. Pri pripravi kave po lastni kreac
iji sem naredil kavni cocfail. Na tekmovanju 
sem se poglobil v svoje delo in nisem razmiš-

Mitja Kopitar osvojeno srebrno priznanje za 
kuhanje kave hrani v Hotelu Natura

(foto: Marija Šukaio)

Ijal o tem, da me opazujejo. Le ko so me opom
nili, da imam samo še pet m inut časa, da zak
ljučim, sem imel malo treme,« je  tekmovanje 
predstavil natakar Mitja, ki se je  v gostinstvu 
sprva skusil v kuhinji, nato pa s ije  zaželel stika 
z gosti v strežbi.

Mlad fant, poln energije, pove, da rad dela z ljud
mi in jim  poskuša ugoditi v vseh njihovih željah, ko 
obiščejo hotel. »Enako si mojo pozornost in seve
da kvalitetno postrežbo zasluži tako navaden 
delavec, ki težko shaja iz meseca v mesec, kot 
predsednik, minister ali bogataš.«

Delo, pravi Kopitarje pogosto naporno in se ne 
redko zavleče tudi preko polnega delovnika. Tu 
so tudi nedelje in vikendi, ko njegovi vrstniki žur- 
irajo. A kljub temu tudi sam najde čas za zabavo 
in sprostitev. Najraje se odpravi v naravo, na kak
šen sprehod. Rad igra nogomet in namizni tenis. 
Dela tudi na humanitarnem področju. Že vrsto 
let je  namreč tudi gasilec in član gasilske teh- 
nično-reševalne ekipe.

Marija Šukaio



GASILSKA ZVEZA ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Srečanje veteranov
Gasilska zveza Zgornje Savinjske doline je letos prvič izvedla družabno 

srečanje veteranov, ki naj bi poslej postalo tradicionalno. Povabilu preds
ednika komisije za veterane Franca Trbovška se je  odzvalo okoli sto vet
eranov iz osmih društev. Tovrstno srečanje naj bi postalo pomembna ses
tavina delovanja zgornjesavinjske gasilske organizacije.

Zbrane v Šport centru Jurjevec je 
pozdravil tudi predsednik zveze 
Janko Žuntar. Po njegovem predstav
ljajo veterani pomemben člen slov
enske gasilske organizacije, pri tem 
pa zgornjesavinjski veterani sodijo 
med aktivnejše. V nadaljevanju je sl
edilo družabno srečanje starih gasil

skih prijateljev, ki na različnih tek
movanjih in gasilskih srečanjih mla
jšim  generacijam z resno predanos
tjo dokazujejo, da je gasilstvo kljub 
m odernim  časom  in drugačnim  
načinom življenja še vedno humano 
in človekoljubno poslanslvo.

Savinjčan
Veterani predstavljajo pomemben člen slovenske gasilske 

organizacije (foto: EM S)

Predavanje Matevža Lenarčiča (desno) so zaključili obiskovalci z 
različnimi vprašanji in pri tem dobili zanimive ter hudomušne 

odgovore (foto: Marija Šukalo)

DOM KULTURE NAZARJE

Drugi petek v novembru so v nazor
skem Domu kulture obiskovalci 
lahko prisluhnili potopisnemu preda
vanju Matevža Lenarčiča z Rečice 
ob Savinji Okrog edinega sveta, ki ga 
je  p ripravilo  dom ače kulturno 
društvo. Alpinist, fotograf in letalec se 
je na popotovanje odpravil z ultral
ahkim motornim jadralnim letalom 
pred dvema letoma in v 80 dneh 
svojo pot končal tam, kjer jo  je tudi 
pričel-v Ajdovščini.

Na poti seje srečeval z različnimi

sveta
birokratskimi ovirami, pogosto pa 
s e je  tudi spoprijel z neugodnimi 
vrem enskim i razm eram i. Let je  
opravil sam, brez kopilota in brez 
spremstva drugih zračnih plovil ali 
zemeljske podpore. Na poti so nas
tale številne čudovite fotografije  
pokra jin , ki jih  je  zbra l v foto- 
monografiji Okrog edinega sveta. O 
dogodivščinah, ki pa so se mu na 
poti primerile, je  spregovoril v po
topisu z istim naslovom.

Marija Šukalo

PLANINSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

V meglo zavit izlet v neznano

Udeleženci izleta v objemu goste megle na vrhu Slemenove špice

V soboto, 14. oktobra, je  izletniški odsek Planin
skega društva Gornji Grad organiziral izletv nezna
no. 26 članov društva seje  iz Gornjega Grada z 
avtobusom podalo preko Črnivca mimo Kamni
ka proti Gorenjski vse do Vršiča, od koder so nad
aljevali pot v neznano.

Zaradi goste megle, kije zmanjševala vidljivost 
na 20 do 30 metrov, je cilj izleta nekaterim ostal 
neznan vse do vrn itve  dom ov. Kar nekaj 
udeležencev izleta (predvsem mlajših) namreč 
doma ni znalo povedati, kje je  bil končni cilj izleta.

Slemenova špica (1.911 m), ki s svojimi značil
nimi jezerci na travnatem slemenu slovi kot ena 
izmed najlepših razglednihtočkvalpskem svetu, 
zaradi megle ni omogočala lepih razgledov na 
okoliške vrhove in doline. Da bi si vsaj deloma 
potešili željo po lepem razgledu, so se pohodni
ki po vrnitvi z vrha sprehodili po poteh med 
planinskimi domovi na Vršiču in si ogledali zna
menite gore Julijcev, kot sta Jalovec ter Prisank 
z Ajdovsko deklico ipd. Ogledali so si tudi bun
ker iz časa I. svetovne vojne izklesan v skalo. Na

kratkem postanku pri Ruski kapelici so razgla
sili zmagovalca nagradne igre v ugibanju cilja 
izleta in tako sklenili prijetno druženje.

Najpomembnejše spoznanje tega dneva bo 
predvsem tistim manj izkušenim planincem de

jstvo, daje ob obiskih gora potrebno imeti s seboj 
ustrezno opremo za vsako vreme, še vedno 
namreč velja: »Gora ni nora, nor je, kdor gre 
(lahkomiselno) gor!«

Lojze Gluk



2 . SLOVENSKA FUTSAL LIGA -  VZHOD -  5 . KROG

Presenetljiv poraz »graščakov« v doma« dvorani
Za največje presenečenje petega kroga vzhodne 2. slovenske lige 

malega nogometa so poskrbeli igralci Bioterm iz Male Nedelje, ki so ne
pričakovano premagali še neporažene Nazarčane, in to kar v njihovi dvo
rani. S tem porazom so Zgornjesavinjčani izgubili prvo mesto na razpre
delnici, kjer sedaj vodi Tomaž iz Ormoža.

Samo srečanje seje  začelo z ev- 
rogolom najboljšega strelca lige 
Metulja in pritiskom domačinov na 
vrata izkušenega Hlebca, kije bil na 
koncu najzaslužnejši za uspeh gos
tov. Po vodstvu v prvem polčasu so

domačini poskušali v nadaljevanju 
rezultat čim prej povišati, kar jim  
nikakor ni uspelo kljub nekaterim 
izrednim priložnostim. So pa zato 
gostje s strpno igro v obrambi in hitri
mi protinapadi zadeli kar dvakrat in

KMN Nazarje Glin : KNIN Bioterme Mala 
Nedelja 2 : 3 ( 1:0 )

Nazarje. Športna dvorana. Gledalcev 250. Sodnika: Nenad Smajila in 
Ismet Brčaninovič. Delegat: Robert Kuzmič.

Strelci: 1:0 Metulj (4), 1:1 Sovič (27), 1:2 Žerdin (32), 2:2 J. Šemenc 
(38), 2:3 Kolbl (40).

KMN Nazarje Glin: Mat. Novak, Mar. Novak, Potočnik, Urtelj, Vreš, K. 
Šemenc, Ipavec, Metulj, J. Šemenc, Tratnik, trener: Viki Uršnik.

KMN Bioterme Mala Nedelja: Hlebec, Jurčec, J Žerdin, Dovečar, Kolbi, 
Jaušovec, Hanžel, Sovič, B. Žerdin, Ripak, trener: Bogdan Vrbnjak.

Rumeni karton: K. Šemenc (Nazarje Glin), Dovečar, B. Žerdin (Bio
terme).

Rdeči karton: Boštjan Žerdin (Bioterme).
Igralec tekme: Danilo Hlebec (Bioterme).

ŽUPN IJSK A  KARITAS MOZIRJE  
Z  ROKO V ROKI -  IZ SR CA  V SRCE

"ALI ME IMAŠ RAD?"
3. DOBRODELNI KONCERT

V nedeljo, 19.11.2006, ob 17 uri 
Vas vljudno vabimo na dobrodelno prireditev, 

ki bo v Kulturnem domu Mozirje.

Sodelovali bodo domači in gostujoči 
izvajalci glasbe različnih zvrsti.

Prodajna mesta vstopnic: ŽUPNIŠČE MOZIRJE, KNJIŽNICA 
MOZIRJE, BLAGOVNICA in PAPIRNICA MERCATOR 

MOZIRJE. (Cena vstopnice je 1.500,00 sit)

Z udeležbo na koncertu, z vašim prispevkom boste pripomogli, 
da bo žarek upanja posvetil vsem tistim, ki so v stiski, še

posebno otroci in družine z  majhnimi otroki. n
NASTOPAJOČI: • GLASBENA DELAVNICA

J
oCO

• MAJDA PETAN OSMINKA m
• MOZIRSKI KOLEDNIKI • LJUDSKE PEVKE PUŠELJC a>
• DUET PETI AS • MOJCA BITENC >
• ANSAMBEL FRANCA •ANSAMBEL MIKOLA coc

ŽERDONERJA S PRIJATELJI • SESTRE URŠULINKE JS$
• OTROŠKI CERKVENI PEVSKI • PUSHLUSCHTAE O

ZBOR MOZIRJE • HABROVI FANTJE :et
• TANJA ŽAGAR • MARJAN ZGONC o5
• ANSAMBEL RADOST • SESTRE TOSTOVRŠNIK m
• GODBA ZGORNJE SAVINJSKE •DRUŽINJSKI ANSAMBEL ro

DOLINE ATELŠEK 2
Voditelja prireditve:Janja Irm an Kolar in Sebastjan Kam enik

:=•CO.3•K4

Lestvica po petih krogih: 1. Tomaž 13,2. Nazarje Glin 12,3. Bioterme 
9 ,4 . Sl. Gorice 7,5. Martinišče 7,6. Marinci 4,7. Cerkvenjak 2 ,8 . Ben
edikt 1,9. Miklavž t.

Rezultati 5. kroga: Nazarje : Bioterme 2:3, Cerkvenjak : Miklavž 2:2, 
Marinci : Slovenske Gorice 6:3, Tomaž : Benedikt 6:3, prosta ekipa - 
Martinišče.

Strelci - skupni seštevek: 1. Blaž Metulj (Nazarje Glin) 19, 2. Jure 
Šemenc (Nazarje Glin) 11,3. Matej Sovič (Bioterme) 10...

žeje dišalo po presenečenju. S tem 
se seveda niso strinjali domačini, 
ki so dobro minuto pred koncem 
izid izenačili, po sporni sodniški 
od ločitv i in izk ljuč itv i kapetana 
gostov Žerdina, pa se je  ponudila 
še priložnost za zmago. Na žalost 
številnih gledalcev se je zgodilo 
prav obratno, saj je vratarjev met 
žoge pred vrata »graščakov« po 
napaki domačega vratarja končal 
za njegovim hrbtom in slavje igral

cev Male Nedelje se je  začelo.
In kaj o prvem porazu meni 

domači trener Uršnik: »Zelo sem 
razočaran. Če bi izgubil z boljšo 
ekipo, bi še nekako razumel, tako pa 
se ne morem sprijazniti s porazom. 
Imeli smo vse, igro, rezultat in stood
stotne priložnosti, na koncu pa tole. 
Igralcem Bioterm čestitam za pri
kazano igro in jim  želim podobnih 
uspehov tudi v nadaljevanju.

Franjo Pukart

KNJIŽNICA MOZIRJE

Novosti s knjižnih polic
LEPOSLOVJE-MLADINA
Meiling, O.R.: Keltske vilinske knj.3, Besson, Luc: Artur in Maltazarjevo 

maščevanje, Abedi, Isabel: Lola postane tajna agentka, Mccall Smith, 
Alexander: Špagetna zmešnjava, Banscherus, Jürgen: Goli, triki in 
čudaki, Masannek, Joachim: Jojo, fant, ki pleše s soncem.

LEPOSLOVJE -  ODRASLI
Hofmann, Corinne: Vrnitev v Barsaloi, Rankin, lan: Skrivalnice, Con

nelly, Michael: Mesto kosti, Leon, Donna: Zveze in poznanstva.

STROKOVNA LITERATURA
Jud, Ana: Dosje Rokomavhi, Širvcelj, Milivoja: RodnostvSIoveniji, Mac- 

Neill, lan: Tek za začetnike.

Volitve v občini Gornji Grad 2
V prejšnji številki Savinjskih novic 

seje s svojim pogledom na resnico 
razpisal bivši župan občine Gornji 
Grad Toni Rifelj. Nikakor ne mislim 
biti Mavričev advokat (za kaj take
ga verjetno ne obstaja potreba), 
me pa preseneča nizek kulturni nivo 
zapisanega. Rifelj očitno ni sposo
ben dostojno prenesti volilnega 
poraza, zato išče vzroke za nastalo 
situacijo izven sebe, čeprav bi bilo 
edino pošteno se ozreti vase in dos
tojanstveno priznati, da se je veči
na volilnega telesa pač odločila za 
spremembo.

Ali more biti vtem  v demokratični 
družbi kaj tragičnega? Domnevam,

da ne. 0  tem, ali so se ljudje odločili 
pravilno ali ne, bo pokazal čas. Če
prav se ljudje na volitvah vedno 
odločijo pravilno. Otem ne more biti 
nobenega dvoma tudi za Rifljevo 
obdobje. Čas in za to pristojne in
štitucije pa bodo sodile Rifljevo vla
davino in enako se bo zgodilo z 
Ogradijevo. Je pa skrajno nespodo
bno ljudem očitati, da se borijo za 
oblast. Tembolj, kerto počne človek, 
ki z n izkotn im  p isanjem  očitno 
dokazuje, da mu je oblast pomenila 
način življenja.

Jože Remšak -  Zotler 
Spodnji trg 8 

3342 Gornji Grad



KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Pomembna zmaga v Domžalah
Nazarčani so v soboto končno tudi na gostovanju dosegli zmago. Z 

odlično predstavo so premagali domačo Lastovko, saj so jih nadigrali v 
vseh elementih košarkarske Igre in se tako na lestvici približali najboljšim 
ekipam.

KK Lastovka - Vistra : KK Kozarje 64:82 
(17:20, 11:17, 19:19, 17:26)

Domžale: Dvorana Komunalnega centra. Sodnika: Goran Štor (Polze
la) in Iztok Puhek (Razvanje), Tehnični komisar: Robertino Sevšek(Ptuj).

KK Lastovka-Vistra: Trifunovič 2, Weixler 6 (4-6), Čad, Kastelic 14(8- 
10), M. Košir 6 (1-2), Borko 18 (4-11), Ivačič 7 (5-8), Šraj, Šager 11, 
Rastodar, Vrhovec.

KK Nazarje: Ilič, Skočič 4 (2-3), I. Zakrajšek 30 (10-11), Gračner, Za
dravec 7 (5-6), Vodončnik 14 (2-4), Gelb, Jevič 4, Plaskan, Grebenšek 
11 (1-4), Valenčak 10 (4-6), M. Zakrajšek 2 (0-2).

Rezultati 5. kroga: Ruše : Terme Olimia 102:95, Tinex Medvode : Ilirija 
95:87, Rogaška : Prebold 93:74, Geoplin Slovan ml. : KD Ježica 88:89.

Lestvica po 5. krogu: 1. Rogaška 9 ,2 . Terme Olimia 9 ,3 . Tinex Med
vode 9 ,4 . Ilirija 8 ,5 . Ruše 7,6. Geoplin Slovan ml. 7,7. KD Ježica 7 ,8 . 
Nazarje 7 ,9. Lastovka - Vistra 7,10. Prebold 5.

V dvorani Komunalnega centra so 
gostje pokazali, kdo je boljši, in prvič 
letos zares blesteli tudi v gosteh. Prvo 
četrtino so Nazarčani sicer zaključili 
z majhno prednostjo treh točk, a so 
z igro dokazali, da računajo samo na 
zmago. Tako so drugi del srečanja 
odigrali tako v napadu kot vobrambi 
odlično ter prednost pred odmorom 
povišali na devet točk.

Ponovno seje izkazal nazorski ka
petan Iztok Zakrajšek, kije na koncu 
dosegel 30 točk, pri domačih pa je 
Borko držal stik z gosti, ki pa so na 
srečo imeli več razpoloženih igral
cev. Sicer pa sta bili ekipi zelo nena
tančni pri izvajanju prostih metov, saj 
stajih skupaj zgrešili kar 27. V tretjem 
delu srečanja so Domžalčani še

poskusili narediti preobrat, a so 
Nazarčani vse napade odbili in 
ohranili vso prednost pred zadnjo 
četrtino. Tako so v zadnjih desetih

GENERALNI SPONZOR^

B / S / H /
BSH Hišni aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,

^ 3331 Nazarje__________________ ^

minutah le še povečevali svojo pred
nost in na koncu dosegli zelo 
pomembno zmago v gosteh.

Igralci nazorskega košarkarskega 
kluba so prišli še s štirimi ekipami do 
sedme točke v prvensh/u, kar napo

veduje ogorčen boj za mesta na 
sredini razpredelnice. Sicer pa že to 
soboto v Nazarje prihaja ekipa Ge
oplin Slovan ml., ko bodo domačini

imeli priložnost za novo zmago in 
napad na sam vrh v 2. slovenski ko
šarkarski ligi-vzhod.

Rok Tkavc

Spoštovane občanke in občani 
Gornjega Grada, k temu pisanju 
me je  vzpodbudil članek Vašega 
bivšega župana gospoda Tonija 
Riflja, v Savinjskih novicah.

Saj ni res, pa očitno je  res. Mo
ram priznati, da sem razočaran 
nad Vašo odločitvijo o zamenjavi 
župana in m oram  reči, da sem 
presenečen nad podatki, ki jih je 
navedel spoštovani Toni Rifeij. Pa 
saj ste bili 12 (dvanajst let) zado
voljni z njegovim delom, saj ste ga 
nenazadnje imeli radi vseh 12 let 
ali več.

Kar čez noč pa toliko slabega o 
njem, da bi ga celo zaprli. Čeje bil 
tako slab, bi ga lahko že preje, ali 
kaj!?

Moje osebno mnenje, če mi do
volite, da vam ga predstavim, pa 
je  popolnoma drugačno. Redkok
daj sem srečal tako dobrega poli
tika in še gospodarstvenika hkra
ti. Vedno se je  boril za Vas, za 
Gornji Grad. Pa saj to vidite -  iz 
m a jhne  o bč ine  je  G orn ji Grad 
postajal večji in večji, znan v do
movini in tujini. Saj ste edina oči- 
na, k ije  v Evropski klimatski zvezi, 
ali nei? Boril se je  za to, da Gornji 
Grad ostane čist, izboril si je, da 
ste im eli prvi ogrevanje na BIO

Deložacija »Grajskih toplic« v Gornjem Gradu
maso, kar posta ja  popularno v 
drugih regijah šele sedaj. Kot bi bil 
jasn ov ide c ! Skrbel je  za Vas -  
mlade in starejše in ostarele. Imel 
je  odlično vizijo o razvoju občine 
ne nazadnje je  videl, da je razvoj 
najboljši v razvoju turizma. Imate 
prelepo dolino, ki jo  je Toni Rifeij 
ho te l p r ib liž a ti tu d i d rug im , 
om ogočiti, ker ste dem ografsko 
ogrožena občina , p ridob iti č im  
več delovnih mest. Nebom preti
raval, če bom  navedel številko 
3 00  novih delovnih mest.

Naj povem , da ne p išem  kar 
tako, saj m oja rodbina izhaja iz 
Gornjega Grada, katerega imam 
rad tudi jaz  in si želim tudi,v bližnji 
prihodnjosti, postati vaš sokrajan.

Vaš bivši župan mi je  pomagal, 
da sm o d ob ili nazaj, po kriv ic i 
odvzeto premoženje mojih starih 
staršev. Pomagal mi je celih de
set let in to brezplačno, po svojih 
močeh. Skupaj sva prišla do ide
je, da bi za tak kraj še kako prav 
prišle toplice -  »Grajske toplice«.

Koliko dnevov, sobot in nedelj 
tednov in let smo potrebovali, da 
smo iz idejnega projekta prišli do 
izčiščenega projekta. V tem pro
jektu, pa bi največ dobili Vi, gorn- 
jegra jčan i.

Pa nikoli nisem videl v Vašem 
županu »barabo«, am pak spoš
tovanega sogovornika in vizion
arja.

Supaj -  z njegovo ekipo -  smo 
delali raziskave, pa najsibo o ter
malni vodi do upravičenosti po
stavitve takega objekta. Tudi in
vestitorje smo iskali skupaj. Bilo 
jih  je  veliko, vendar sm o šele v 
zadnjem času našli pravega, ki bi 
v tak, nepoznan kraj, vložil 80  mil
ijonov -  ne tolarjev -  ampak 80 
m ilijonov evrov. To pa je nekaj, 
kajne!? S tem bi pridobila občina 
p rio r ite to  v S loven iji, d o b ili bi 
občani, vsa infrastruktura, ki spa
da k takemu projektu -  od kme
tov do zadnjega občana. To bi bila 
podpora vsem, saj tak projektni 
sistem potrebuje vse -  od hrane 
do vseh ostalih storitev, ki bi jih  
lahko nudili Vi,občani. To je  denor 
in ne podpora ali subvencije, k ijih  
dobivate sedaj in vam jih obljublja
jo  še več.

Nihče, am pak res n ihče Vam 
nebo z nobeno politiko pridobil 
več d en a rja  a li su b ve n c ij, od 
kodi? Saj je  denar vendar potreb
no prislužiti!

Vsi poslovni partnerji v tem pro
jektu, tako domači kot tuji, so Ton

ija Riflja sprejemali kot treznega 
in resnega sogovornika, ki ni po
pustil pri nikakršnih zahtevah pri 
zainteresiranih vlagateljih. Veste 
to je bil velik projekt, tudi za državo, 
ki ga je z vseljem podprla in s tem 
podprla tudi župana Tonija Riflja.

No in sedaj imate, kot pravijo, »iz 
f in fa rja  drobiž«. Noben »zidar« 
vam sedaj nebo mogel pomagati 
in kot p rav i p rire jen  pregovor: 
Kdor d rugem u vejo ž iga-žaga, 
sam dol pade...

Za zaključek pa še nekaj, v času 
vo litev, ko sem dom a oprav il 
državljansko dolžnost in šel volit, 
sem se zaradi lepega vremena za
peljal še do Gornjega Grada. In kaj 
sem videl, videl sem, da se nekat
eri avomobili večkrat pripeljejo do 
volišča odložijo ljudi in se potem 
zopet odpeljejo in zopet pripeljejo 
in potem zopet in ponovno in tako 
n ap re j... Ni kaj, sem mislil, Gornji 
Grad si je  pridobil še brazplačno 
taksi službo. Pa sem se motil!

V kolikor Vas še kaj zanima mi 
lahko pišete, seveda ne anonim
no, na moj naslov.

Škoda, »mam Vas rad«!
Miran Bukovec 

Obrtniška 4 
1230 Domžale



Č R N A  K R O N I K A

• UKRADLI TOVORNO VOZILO IN BAGER
Solčava: V noči na 6. november so neznani storilci v Avstriji ukradli 

tovorno vozilo s priklopnikom, na katerem je bil delovni stroj-bager. Z 
ukradenim tovorom so storilci ilegalno prečkali mejo, saj je bilo vozilo 
videno na območju Solčave in Luč. Policisti prosijo morebitne očividce, 
da pokličejo na številko 113. To je že druga podobna kraja, saj sta pred 
meseci na podoben način izginila dva traktorja znamke John Deere.

• VLOM V OSEBNI AVTOMOBIL
Ljubno ob Savinji: 9. novembra je neznani storilec vlomil v osebni av

tomobil, parkiran na parkirnem prostoru pred trgovskim objektom na 
Ljubnem. Iz vozila je ukradel prometno dovoljenje in zavarovalno polico.

• ALKOHOLIZIRAN IN NEUBOGLJIV
Mozirje: Policisti so med redno kontrolo prometa v Mozirju 9. no

vembra v večernem času ustavili voznika osebnega avtomobila. Alko
test je  pokazal povečano vrednost alkohola v izpihanem zraku, zato 
so policisti vozniku prepovedali nadaljnjo vožnjo. Voznik odredbe ni 
hotel upoštevati, zato je bil pridržan do iztreznitve.

• VINJEN RAZGRAJAL PO SOSESKI
Bočna: 10. novembra vzgodnjih jutranjih urahje kršitelj vstanovanjski 

hiši in okolici Bočne kršil javni red in kalil nočni mir. Ker je bii v vinjenem 
stanju in se ni hotel umiriti, so ga policisti prepeljali v prostore za iztreznitev.

• IZGINILO GORSKO KOLO
Ljubno ob Savinji: 12. novembra je občan svoje gorsko kolo parkiral 

v hodniku gostinskega lokala. Neznani storilec je izkoristil njegovo od
sotnost in se odpeljal s kolesom, vrednim okoli 170.000 tolarjev.

• ZAPELJAL S CESTE
Grušovlje: 12. novembra je osebno vozilo iz neznanega razloga za

peljalo s ceste Grušovlje-Čremešnik na travnik, kjer se je prevračalo 
30 metrov. Poškodovanega voznika so oskrbeli reševalci službe nu
jne medicinske pomoči Mozirje.

• DRZNA TATVINA
Šmartno ob Dreti: 13. novembra dopoldne so v Šmartnem ob Dreti 

policisti zabeležili drzno tatvino. Neznani predrznež seje pridružil stare
jši občanki, kije pred tem na pošti dvignila denar. Po nekaj metrih skupne 
poti in nekaj lažne ljubeznivosti je predrznež pokazal svoj pravi namen 
ter iz rok občanke strgal torbico z denarjem in s plenom zbežal. S tem 
jo  je oškodoval za okoli 25.000 tolarjev.

• ZASEG VEČ KOSOV OROŽJA IN STRELIVA
Gornji Grad: Policisti Policijske postaje Mozirje so v ponedeljek, 13. 

novembra, v hišni preiskavi pri 58-letnemu občanu iz okolice Gorn
jega Grada izvedli hišno preiskavo in zasegli več kosov orožja in stre
liva. Ugotovljeno je bilo, daje osumljeni večino orožja nelegalno prido
bil iz republik bivše Jugoslavije. Pri hišni preiskavi so mu policisti zasegli 
puško, tri pištole in naboje različnih znamk in kalibrov.

Zoper osumljenega bodo policisti podali kazensko ovadbo zaradi 
suma storitve kaznivega dejanja nedovoljene proizvodnje in prometa 
z orožjem ali eksplozivom po 310 / I  členu Kazenskega zakonika.

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A le k sa n d e r  S te b lo v n ik  s .p . P a riž lje  11 c  B ra s lo v č e

Telefon: 7000-640

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi drage

Olge KRAJNIK
(2 4 .3 .1933  -  31 .10 .2006)

Se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljemzaizrečeno 
sožalje, darovano cvetje, sveče in sv. maše.
Zahvala osebju Doma starejših občanov v Gornjem Gradu, g. župniku 
za opravljeno sveto mašo in pogreb, pevcem, govorniku, kolektivu 
Morana in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Ž a lu jo či vsi n je n i

^ o a ^ B N E  S T O

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

ROPOTAR I v a n  s . p .
_______________________________ ŠEMPETER, Starovaška ul. 12 j

Dežurne službe
ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob 
sobotah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako vel
ja tudi za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva 
so možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

VETERINARSKO DEŽURSTVO

Veter, postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21. 
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: 
od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31. 
Ambulanta za male živali: dopoldne: od 7. do 8.30; popoldne: od 16. do 17. 
ure, vsak dan razen sobote, nedelje, ob praznikih in dan pred prazniki.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE

Dežurna služba izven delovnega časa:
041/387-034 (Nadzorništvo Nazarje)
041/387-032 (Tehnična operativa Šempeter)
Med delovnim časom od 7. do 15. ure pokličite:
839-00-10 -  Nazarje, 70-33-160 -  Šempeter, 420-12-40 - Celje.

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041621950. 
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.
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POvOlilM
Šalečan in Sa

vinjčan se pogo
varjata o lokalnih 
volitvah.

Pa reče Šale
čan: "Si slišal? V 
Nazarjah so šele v 
drugem krogu vo
litev dobili župa
na."

"Kaj bi to. Mi ga 
še zdaj nimamo."

"Nemogoče, ka
ko pa to?"

"Ja, kaj ne veš, 
da imamo na Ljub
nem županjo?"

( i M C I l v i k

Presneto martinovanje! Že drugič bruham, 
takšnega mačka imam!

iMttVvKI P« /WtìiivIMMd
Na martinovo so policisti letos zabe

ležili manj zasačenih vinjenih oseb kot 
prejšnja leta. Pa vendar smo naleteli 
na temno izjemo, ki potrjuje pravilo, da 
tudi Zgornjesavinjčani radi pogleda
mo pregloboko v kozarec.

"Vedno sem si 
želel biti slikar, da 
bi upodabljal ljudi, 
pokrajino, slikal 
tihožitja ..." pravi 
Solčavan.

"In kaj te je us
tavilo?" zanima 
Lučana.

"Oče mije kupil 
fotoaparat."

Hugo Mušnik

M iva D<ni
R e č iča n  ve s  

vesel pove Pri- 
hovčanu: "Jeseni 
se mi vse hlače, ki 
so mi poleti prete
sne, prilegajo."

"Ali takrat shuj
šaš?"

"Ne, ampak la
hko odprt pas pre- 
krijem s pulover
jem."

Tugo Mernik

»KZ ivflvOMl 
i v t «

M o z i r j a n k a  
vpraša Nazarčan- 
ko: "A ti veš, zakaj 
moj mož vedno 
preskoči strani 
113 in 114 v knjigi 
Vsi ljubezenski 
položaji?"

"Pojma nimam."
"Ker v tistih po

ložajih ne more 
sproti brati navo
dil."

Blenda Tavrl

"Zakaj ste kljub prepovedi nadalje
vali z vožnjo v vinjenem stanju?”

"Resje, policista sta mi to prepovedala. 
Ker sem se dlje časa za tem naslanjal na 
policijski avto, sta me vprašala - A zdaj 
boš pa kar tu stal? - Meni je bil to znak, da 
sta si premislila."

"Ali veste, da bi lahko povzročili kak
šno hudo nesrečo, ker ste se pijani pe
ljali iz gostilne domov?"

"Saj zato pa nisem peljal naravnost do
mov, ampak sem vozil previdno od gostil
ne do gostilne."

"Kdaj ste se zavedli, da ste z avtom 
pristali v obcestnem jarku na strehi 
avtomobila?"

"Ko sem pol ure čakal, da zaide sonce, 
potem pa sem se ugotovil, da gledam na 
vzhod."

Samo Sprožilec

WOE TO m i  TO Wvl iftWi
"Tako se potem godi ljudem, ki so se 

celo življenje vozili okoli v avtomobilih," 
reče oče sinu, ko si ogledujeta ostarele 
ljudi na počasnem sprehodu. "Potem pa 
se moraš, ko prideš v leta, kar naprej 
sprehajati, da si vsaj približno zdrav. Bolje 
je to početi že zdaj, tako kot midva."

"Jaz sem pa mislil, da se sprehajava 
zato, ker so tebi, oči, vzeli vozniški izpit 
zaradi prehitre vožnje."

Učiteljica joge med spanjem

Cvetke koprive^
PRIVILEGIJ

Jasmina Jurič, nova mozirska pustna kraljica: »Ko sem bila lani iz
brana za naj občanko občine Ljubno, si niti v sanjah nisem predstav
ljala, da se bom lahko kdaj poljubljala s poslanci in m inistri...«

Jakob Presečnik, poslanec državnega zbora: »Ko sem bil izvoljen 
za poslanca, si niti vsanjah nisem predstavljal, da se bom lahko kdaj 
poljubljal s kraljico...«

(ŽIVLJENJE JE POLNO PRESENEČENJ PRESS)

PUSTNA AVTONOMIJA
Pustni župan Drago Poličnik: »Gospod minister, glede na vašo na

klonjenost novim občinam se obračam na vas s prošnjo, da tudi Pustu 
Mozirskemu odobrite samostojno občino. Imeli bi jo  samo v času 
pustovanja, zato vaša odločitev verjetno ne bo težka ...«

Minister za lokalno samoupravo Ivan Žagar: »Ni problema, jaz vam 
dam občino, za njen proračun pa se obrnite na svetega Martina...« 

(VSE DOGOVORJENO PRESS)

VOJNA NAPOVED
Mozirski pustnak Franc Beričnik: »Če nam v Ljubljani ne bodo odo

brili samostojne občine, bomo šli pred parlament!«
Mozirski podjetnik Janez Marolt: »Tako je! In to z vojaškimi vozili, saj 

že imamo lastne oborožene sile. Čakamo le še najnovejšo serijo 
oklepnikov od ministra Erjavca, ki nam jo bo zrihtal novi Desusov 
občinski svetnik Stane Podsedenšek.«

(ČE NE GRE ZLEPA... PRESS)
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Portal Savinjsko dolino I B M

MINI SLOVARČEK:
ERDTELT- Nemški slikar-Alois 
DALIAN- pristanišče v Mandžuriji, tudi Talien 
AITKEN- Ameriški astronom- Robert Grant 
ESRO- nekdanja Evropska vesoljska organizacija 
JEAN- veliki Luksemburški vojvoda

A  Rokometni klub Nazarje K U P O M  z a  b r e z p l a č n i  m a l i  o g l a s  d o  I O  b e s e d  v  4 7 .  š t e v i l k i  S N

f j  | f j f .  državne lige za kadetinje - vzhod i m e  i n  p r i i m e k

RK NAZARJE :  RK VELENJE, NAROČ. ŠT.
n a s l o v

ki bo v nedeljo , 19. novem bra 9006, ob 12.00
v športni dvorani N azarje.

Rokometašice RK Nazarje se borijo za 2. mesto v skupini, 
ki jim zagotavlja boljše izhodišče v nadaljnjem tekmovanju, 
zato vabijo vse ljubitelje rokometa, da jim v odločilni tekmi 
pomagajo z navijanjem s tribun nazarske športne dvorane.

V sto p  p ro st.



Napovednik

• Petek (17. november), ob 18.30. Knjižnica Gornji Grad
Pravljična ura za otroke: Vanja in divje živali____________________

• Petek (17. november), ob 19.00. Kulturni dom Ljubno
Večer sedme umetnosti ■ projekcija filmov in fotografij___________

• Petek (17. november), ob 19.00. OŠ Rečica
Večer slovenske besede z Nežo Maurer__________________

• Sobota (18. november), ob 9.30. Dvorana Tri lilije Laško
Košarkarska tekma ■ Zlatorog B : Nazarje (kadeti)________________

• Sobota (18. november), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje 
Košarkarska tekma ■ Nazarje : Geoplin Slovan mladi (člani)

• Sobota (18. november), ob 22.00. Bar Max Velenje
Predstavitev zgoščenke Tobogan skupine Lumino Poche___________

• Nedelja (19. november), ob 12.00. Športna dvorana Nazarje
Rokometna tekma ■ RK Nazarje : ŽRK Velenje (kadetinje)__________

• Nedelja (19. november), ob 10.00. Dvorana OŠ Bojana Ilicha Maribor
Košarkarska tekma - B. Besedič ■ Čiro : Nazarje A (pionirji) ________

• Nedelja (19. november), ob 15.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje : Celjski vitez (mladinci)____________

•  Ponedeljek (20. november), ob 20.00. Knjižnica Mozirje
Zgodba mojega kraja -130  let Gledališke skupine Mozirje_________

• Torek (21. november), ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Kako sta Bibi in Gusti porahijala prepir________

• Sreda (22. november), ob 17.00. Knjižnica Rečica
Pravljična ura za otroke: Zverjašček___________________________

ŽIVALI -  PRODAM
Prodam ovce, sj pasme in jagnjeta za za
kol. Original iz Solčave; gsm 041/556- 
748.
Prodam prašiča za zakol, domača krma, 
teža 150 -  200 kg; gsm 041/212-978. 
Teličko čb, staro en teden -  prodam; tel. 
584-11-96.
Teličko limuzin, staro 3 mesece, prodam; 
gsm 041/818-924.
Prodam telico, čb, brejo 8 mes., in pro
dam mlečne kvote, kupim teden stare 
bikce; gsm 031/855-186.

ŽIVALI -  KUPIM
Kupim 1 teden stare bikce, mesnate pas
me, po 1.000 sit/kg in 200 -  400 kg. bika; 
gsm 031/676-833.
Kupim kravo za zakol in bikce za nadaljnjo 
rejo; gsm 031/533-745.

ŽIVAH -  ODDAM
Oddam mlade mucke, stanovanjske, ce
pljene, izredno ljubke in prijazne; gsm 041/ 
426-562.

VOZILA -  PRODAM
Prodam avto zx 1,4 i, zimske gume, klju
ka, ohranjen, 110.000 sit; gsm 031/387- 
183.
Prodam hyundai accent, 1.96, reg. do 3 / 
07, servo v., cent. zakl.; gsm 031 /673- 
346.

DRUGO -  PRODAM
Prodam prevozni bazen za mleko, 500 
litrov, cena po dog.; gsm 041/946-376. 
Prodam novo 6 kg kovinsko polnilko za klo

base in salame; gsm 040/548-820. 
Prevozni hladilni bazen 400 litrov, kot nov, 
prodam; tel. 584-52-61.
Prodam kotel za žganjekuho in manjši gu- 
mivoz; gsm 051/210-076.
Prodam koruzo vzrnju in bukova drva (klaf- 
tre), tel. 041/510-219.
Prodam suha, metrska, cepljena, brezo
va in bukova drva; gsm 041/907-337 ali 
031/608 -286 .
Prodam novo diaton. harmoniko, dobra 
kvaliteta, možno na obroke; gsm 041/ 
596-584.
250-literski prevozni bazen za mleko pro
dam; tel. 584-53-76 ali gsm 041/535- 
938.
Prodam zgornjesavinjski želodec; gsm 
0 4 0 /8 67 -493 .
Dvobrazdni plug batuje, 10 col, prodam; 
tel. 583-10-91.
Jeklena platišča za ford, 13 inč, 2 kosa, 
prodam; tel. 583-10-91.
Prevozni bazen za mleko 3 5 0 1 kpl.; pro
dam; tel. 584-17-85.
Prodam prevozni bazen 1601, lepo ohran
jen; gsm 051/569-598.
Zelo ugodno prodam rabljen kuhinjski kot, 
mizo in kavč; gsm 041/324-409. 
Prodam suha, mešana, metrska drva; gsm 
041/226-251.
Prodam industrijski šivalni stroj -  durkopp 
ki. 211; gsm 041/881-365.
Prodam smuči atomic, dolž. 150 cm, 
cena po dog.; gsm 031/302-123.

DRUGO -  PODARIM -  PODARIŠ
Prosila bi, če imate za oddati sedežno 
kotno garnit. in jedilni kot; gsm 031/837- 
536.

©

Možnost delnega plačila v naprej. Samo 
resne, pisne ponudbe na naslov: v. Jožef 
Ciraj, Šentjanž 11, 33 32  Rečica ob 
Savinji.
V Moravskih Toplicah oddam apartma; inf. 
gsm 051/258-016.
Kupim garsonjero v Mozirju, Nazarjah ali 
na Rečici/S.: gsm 041/322-747.

K M E T J E , G O Z D A R J I
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606 -376 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
T V  S E R V IS  IN  P R O D A J A  T E L E V IZ O R J E V  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, 
gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.
S T E K L A R S T V O  B E N D A  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 0 3 /83 9 -  
45-10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o.. Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN  S P R A V IL O  L E S A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 51 /4 27 -3 50 , tel. 03/838-51-15.

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11,3341 Šmartno ob Dreti.
G R A T IN G  -  G R A D N J A  P O  V A Š I Ž E L J I  

Gradite ali obnavljate, objekt, kopalnico ali fasado? Grating izpol
ni vašo željo. Gsm 041/573-971, faks: 03/838-12-46.

Grating Muhič Fahrudin s.p., Ter 69, 3333 Ljubno ob Savinji. 
P O T R E B U J E T E  P E S E K , G R A M O Z  A L I M O R D A  
Z E M L J O ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet in beton, drobljenec za drenaže 
ter gramoz za ceste, zemljo za ureditev okolice; gsm 041/651-196.

Terezija Burja s.p., Ter 69 ,3333 Ljubno ob Savinji. 
R A Č U N O V O D S K I  S E R V IS  

Naj bo vaše poslovanje urejeno pravočasno in strokovno. Nudimo 
računovodske storitve; tel. 839-42-18.

SONTAN d.o.o., Aškerčeva 36, 3330 Mozirje.
O D K U P U J E M O  H L O D O V IN O  

smreke, jelke, bora; informacije na gsm 041/631-515.
IRLES, Lesno predelovalno in trgovsko podjetje, d.o.o., Poljane 38, 3332 Reči

ca ob Savinji.
P O S L O V N I  P R O S T O R

v centru Gornjega Grada oddamo v najem; gsm 041/465-744.
Špeh d.o.o., Attemsov trg 22,3342 Gornji Grad.

V IP  M E H A N
Vzdrževanje in popravila vozil, viličarjev, traktorjev in kmetijske 

mehanizacije na terenu. Gsm 041 /79 3-63 3 .
Janez Klopčič s.p., Ob Savinji 10 a, Nazarje.

O D K U P U J E M O  H L O D O V IN O  
smreka I., II. in lil. kvaliteta. Informacije na tel. 03/584-12-70 ali 

041 /741 -713 .
Tesarstvo Rihter Srečko s.p., Šentjanž 47,3332 Rečica ob Savinji. 

P O P R A V IL O  V O Z IL ,  P R E V O Z I  IN  S K Y  S E R V IS  
Popravilo tovornih in osebnih vozil ter traktorjev in kmetijske meha

nizacije na terenu. Priprava in ureditev tehničnega pregleda. Prevozi 
stvari in oseb s kombijem. SKY BOARD servis, tel. 041/529-063.

Tevč Vinko s.p., Praprotnikova 6 ,333 0  Mozirje.
Z A P O S L IM O

strojnika težke gradbene mehanizacije; gsm 041/631-174.
Gradbeništvo -  posredništvo Ribežl Samo s.p., Pusto Polje 5, 3331 Nazarje.

DELO
Nujno potrebujem kakršnokoli delovdopol- 
danskem času; 031/221-710 -  Marjeta.

NEPREMIČNINE
Kupim stanovanje 50 m2, vseljivo v 2 
do 3 letih v Zgornji Savinjski dolini.



DELOVNI ČAS:
pon. - pet.: od 8.00 do 19.00
sob.: od 8.00 do 12.00

MESARSKI STROJI IN PRIBOR

Električne mesoreznice, žage za kosti, noži, sekire, 
vakumirni stroji, vrečka za vakumiranje, 

čreva (naravna, umetna), mreže, 
začimbe in vezni material.

Telefon:
710-23-30

. J  L . " * *
*  r O  -
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Upravljanje s stanovanji
K e rs n ik o v a  11. 3 3 2 0  V e le n je  
T e l.: 0 0 3 8 6  (0 )3  8 9 8  16  0 0  
E -m a il:  h a b it@ r lv .s i 
In te rn e t  n a s lo v :  h t tp : / /w w w .h a b it .s i 
F a x : 0 0 3 8 6  (0 )3  5 8 7  5 7  5 6

Posredovanje v prometu z nepremičninami
P is a rn e ;  Š a le š k a  1 8 d , V e le n je ,  Z a d re č k a  11, N a z a r je  
T e l.: 0 0 3 8 6  (0 )3  8 9 7  51 3 0 , 
n e p re m ič n in e  G S M : 0 4 1 /  6 6 5 -2 2 3  
E -m a il:  h a b it .n e p re m ic n in e @ s io l.n e t

V podjetju Habit d.o.o., se ukvarjamo predvsem s poslovanjem z nepremičninami, kjer je glavna dejavnost 
upravljanje z nepremičninami, ter organizacijo gradbeno-obrtnih in instalacijskih del na stanovanjskih in 
drugih zgradbah.
V podjetju Habit d.o.o., se ukvarjamo tudi s posredovanjem v prometu z nepremičninami za kar imamo 
pridobljeno ustrezno licenco Ministrstva za okolje in prostor.

S to ritv e , k i j ih  o p ra v lja m o :
ü  sestavljan je pogodb in svetovanje; 
m vpisi v zem ljiško knjigo;
m  cenitve neprem ičnin v okviru pooblaščenih sodnih cenilcev;
H oglaševanje na internetu, te r v časopisnih medijih;
H brezplačni ogledi za kupce in najem nike neprem ičnin; 
gg provizijo zaračunam o sam o v primeru, če pride do sklenitve posla

NAŠA STROKOVNOST IN ZANESLJIVOST BOSTA VAŠA VARNOST IN ZADOVOLJSTVO!

H a b i T
u p ra v lja n je  s s ta n o v a n ji, d .o .o .

C e lje  -  s k la d išče  

D-Per
7/2006

C R E A I  iiiiiii..
N A R A V N O  " V  5000018337,46

Uvoznik za Slovenijo; CKEAtim d.o.o.
Šlandrov trg 20o, 3310 ŽALEC
Tel.: 03 710 35 90,03 710 09 50,031 625 427

CO BISS ®

V r h u n s k a  o p e č n a  k r i t i n a  s  S O - le tn o  g a r a n c i jo
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